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GRADSKO VIJEĆE Od 1. siječnja 2018. godine komunalna naknada raste 15 posto  

Sretnu i uspješnu Novu 2018. godinu zeli Vam Grad Ivanec!

STIPENDIJE U Gradskoj vijećnici potpisani ugovori o stipendiranju studenata  u ak. godini 2017./2018.

Težite izvrsnosti, završite 
studij i ostanite u Ivancu!

GRADSKO VIJEĆE Na zadnjoj radnoj sjednici u kalendarskoj 2017. godini

Donesen proračun Grada Ivanca za 
2018. vrijedan 41,29 milijuna kuna!

NJEGOVANJE RUDARSKE BAŠTINE 

Deseta obljetnica 
Ivanečkih rudarskih 
dana

MUZEJ  PlANINARSTVA II. faza 

Započela izgradnja 
prve etaže novog 
muzejskog objekta

MOTOMRAZOVI

Motomrazovi 
darivali djecu 
na špici
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U četvrtak, 7. prosinca, gra-
donačelnik Ivanca Milorad Ba-
tinić sa svojim je zamjenikom 
Brankom Putarekom te glav-
nom projektanticom arhitekti-
com Zdenkom Šarolić iz Studija 
Nexar obišao radove na Muzeju 
planinarstva Ivanec. Riječ je o 
radovima u drugoj fazi, koji su 
počeli rušenjem starih objekata 
i odvozom materijala, a potom 
nastavljeni armiranobetonskim 
radovima i polaganjem temeljne 
podne ploče.

- U ovoj fazi bit će obavljeni 
radovi na izgradnji prve muzej-
ske etaže (temelji i prizemlje) na 
bruto površini od 1.500 četvor-
nih metara. Uz zidarske, bit će 
izvedeni i izolacijski radovi kao 
i radovi na izvođenju električnih 
instalacija te sustava vodovoda 
i odvodnje. Time će se stvoriti 
pretpostavke za nastavak ra-
dova koji obuhvaćaju izgradnju 
cijele muzejske zgrade u s krovi-
štem, u rohbau izvedbi – izjavio 
je M. Batinić.

-Dakle, sada se gradi dio 
zgrade u kojem će biti smješten 
glavni muzejski postav i prate-
ći servisni prostori (kotlovnica, 
sanitarni čvor i dr.). U konačnoj 
izvedbi muzej će raspolagati s 
800 četvornih metara izložbe-
nog prostora na donjoj i gornjoj 
galeriji – izvijestila je projektan-
tica Z. Šarolić.

Radovi u ovoj fazi vrijedni su 
blizu 600.000 kuna, a u provede-
nom natječajnom postupku Grad 
Ivanec je, kao investitor, njihovo 
izvođenje povjerio najpovolj-
nijem ponuditelju – Građevin-
skom poduzeću Mipcro iz Ivanca. 

Veliku većinu sredstava za 
izgradnju, 492.000 kuna, Grad 
je povukao uspješnim kandidi-
ranjem na natječaj Ministarstva 
regionalnog razvoja i fondova 
EU (iz Programa podrške regio-
nalnom razvoju), dok je ostatak 
osiguran u gradskom proračunu.

S obzirom na to da je riječ o 
kapitalnoj investiciji u društve-
noj nadgradnji koja iziskuje vi-
soka financijska sredstva, Grad 
Ivanec vrlo aktivno radi kako bi 
što više novca za daljnju reali-
zaciju ovoga projekta pribavio 
iz vanjskih izvora, prvenstveno 
iz EU fondova i resornih mini-
starstava. Stoga je ovaj projekt, 
ukupno „težak“ 1,4 milijuna eura, 
Grad u suradnji sa svojim slo-
venskim partnerom, Općinom 
Ivančna Gorica, prijavio na pro-
gram međunarodne suradnje 
INTERREG Slovenija - Hrvatska. 

Ivanečki dio projekta vrijedan 
je nešto više od 696.800 eura, a 
ako prođe, predviđeno je da se 
oko 1,7 milijuna kuna usmjeri u 
građevinske radove. Također, pro-
jekt muzeja kandidiran je i na javni 
poziv Ministarstva kulture RH.(ljr)

Ivanečka javnost, a naroči-
to građani Lančić – Knapića s 
odobravanjem su dočekali po-
četak radova u sklopu budućeg 
Rekreacijskog centra Lančić na 
Matišićevom bajeru. Kao što je 
i bilo najavljeno, tu su prošlog 
mjeseca izvedeni opsežni radovi 
na pripremi i planiranju terena. 

Investitor je Grad Ivanec, a 
radovi su izvedeni na velikoj po-
vršini od oko 3.500 m2, a na kojoj 
će se, između ostalog, graditi i 
veliko sportsko igralište dimen-
zija 22x44 metara. 

Iz idejnog rješenja koje je 
izradio Arhitektonski studio 
Nexar iz Ivanca, Rekreacijski 
centar Lančić uredit će se na 
površini od ukupno 16.200 če-
tvornih metara. Raspolagat će 
asfaltiranim igralištem za mali 
nogomet i košarku, zatim, ve-

likim travnatim igralištem na 
kome će se moći odvijati seoske 
igre, a bit će izgrađeno i parkira-
lište te nadstrešnica sa sanitar-
nim čvorom. 

Natkrivena splav
-Oko bajera će biti uređene 

šetnice te prostor za bicikli-
ranje, rolanje i ribolov, zatim, 
dječje igralište za odbojku na 
pijesku kao i prostor za odmor 
i roštiljanje. Mještani su izrazili 
i želju za postavljanje natkrive-
ne splavi, na kojoj bi održava-
li raznii sadržaji – izvijestio je 
gradonačelnik Ivanca Milorad 
Batinić koji je radilište obišao 
sa svojim zamjenikom Brankom 
Putarekom te sa suradnicima iz 
gradskih službi kao i glavnom 
projektanticom arhitekticom 
Zdenkom Šarolić.

Neposredno uoči Božića Gra-
du Ivancu stigla je sjajna vijest. 
Naime, Agencija za plaćanja u 
poljoprivredi, ribarstvu i rural-
nom razvoju objavila je rezulta-
te prvog natječaja za provedbu 
Mjere M7, Operacije 7.2.2. Ula-
ganja u građenje nerazvrstanih 
cesta iz Europskog fonda za ru-
ralni razvoj. Iz objavljenih rezul-
tata vidljivo je da je Gradu Ivancu 
prošao projekt koji je kandidirao 
na natječaj, a to je projekt re-
konstrukcije nerazvrstane ceste 
u Prigorcu do Šumija i izgradnja 
parkirališta na Rapikovcu, vri-
jedan 3.650.136,00 kuna! Kom-
pletna izgradnja i prateći troš-
kovi u cijelosti će se financirati iz 
europskih i državnih sredstava, 
bez udjela iz ivanečkog gradskog 
proračuna.

Podsjećamo, Grad Ivanec 
je na natječaj Agencije za pla-

ćanja u poljoprivredi, ribarstvu 
i ruralnom razvoju još krajem 
2016. godine prijavio projekt re-
konstrukcije nerazvrstane ceste 
u Prigorcu, koja vodi od središta 
naselja do izvora Šumi, ukupne 
duljine 2.872 metara.

Projektom je predviđeno da 
se postojeća asfaltirana cesta 
koja vodi od središta naselja do 
parkirališta Rapikovec rekon-
struira i proširi na širinu kol-
nika od oko 4,50 metara te da 
se urede oborinska odvodnja i 
pješačka staza. Ujedno će se uz 
prometnicu izgraditi i 15 parkir-
nih mjesta, a novim asfaltom 
presvući će se i odvojak Strugari 
u duljini od 160 metara. 

-Najveće izmjene će doživjeti 
postojeće makadamsko parki-
ralište na Rapikovcu. Ono će se 
se proširiti i na njemu urediti 50 
parkirnih mjesta, čime će se osi-

gurati ukupno 65 parkirnih mje-
sta za potrebe sve većeg broja 
posjetitelja, posebice planinara. 
Za njih će se na parkiralištu ure-
diti i dodatne površine na koji-
ma će se moći smjestiti urbana 
oprema (klupe), s obzirom na to 
da i sama lokacija parkirališta 
predstavlja svojevrsni vidikovac 
– poručio je gradonačelnik Milo-
rad Batinić.

- Ostatak cestovne dionice, 
od parkirališta do Izletišta i ski-
jališta Jarki će se asfaltirati u ši-
rini kolnika od tri metra i urediti 
oborinska odvodnja. Na preo-
stalih 1.700 metara prometnice, 
do izvorišta Šumi, uredit će se 
makadamska cesta i oborin-
ska odvodnja. Dakle, kilometar 
prometnice bit će asfaltiran, a 
ostatak će biti uređen kao vrlo 
kvalitetna makadamska cesta – 
zaključio je gradonačelnik te oci-

jenio da je uspješnom kandidi-
ranju pridonijela i činjenica da je 
riječ o cesti u ruralnom području 
koja vodi do gospodarskih obje-
kata (Izletište Jarki) te do važnih 
komunalnih objekata (vodocr-
pilišta Šumi i Beli zdenci). Inače, 
ovaj je projekt usklađen sa svim 
strateškim razvojnim programi-
ma Grada Ivanca.

Sredstva potpore za ovaj pro-
jekt osiguravaju se u proračunu 
EU (85%) i u državnom prora-
čunu (15%), što znači da će se iz 
vanjskih izvora financirati 100% 
od ukupno prihvatljivih troškova. 
Ono što sada slijedi jest pripre-
ma i provjera natječajne doku-
mentacije te provedba postupka 
javne nabave, kako za radove, 
tako i za stručni nadzor i vođe-
nje projekta, o čemu su gradske 
službe od gradonačelnika već 
dobile precizne upute.(sv,ljr)

SJAJNA VIJEST Za izgradnju 2,9 km ceste u Prigorcu i parkirališta na Rapikovcu

Gradu Ivancu 3,65 mil. kuna
iz EU Fonda za ruralni razvoj!
 ˝ Projektom je 

predviđena rekonstrukcija 
ceste od centra Prigorca 
do parkirališta Rapikovec, 
uređenje oborinske 
odvodnje i pješačke staze, 
asfaltiranje odvojka 
Strugari, izgradnja 
novih 65 parkirnih 
mjesta, asfaltiranje 
ceste do Izletišta te 
uređenje makadamske 
ceste do Šumija; 
kompletna investicija 
(100%) financirat će se 
europskim sredstvima

U izgradnju ceste EU sredstvima - cesta u Prigorcu ove će godine biti među najvećim 
gradilištima na području grada Ivanca

MUZEJ  Druga faza radova na Muzeju planinarstva Ivanec

Započela izgradnja 
prve etaže novog 
muzejskog objekta

 ˝ U drugoj fazi radova izgradit će se temelji i prizemlje na 
bruto površini od 1.500 m2; riječ je o dijelu zgrade u kojem će biti 
smješten glavni muzejski postav i prateći servisni prostori

Lijepi prosinački dani iskorišteni su za betonske i zidarske radove

Ovako će izgledati muzej u konačnoj izvedbi

Počela je gradnja nove muzejske zgrade

Druga faza radova – budući objekt polako „izranja“ iz temelja 

lANČIĆ – KNAPIĆ 
Rekreacijski centar na 
Matišićevom bajeru Počeli radovi na budućem Rekreacijskom centru lančić  ˝ Rekreacijski centar će raspolagati asfaltiranim 

igralištem za mali nogomet i košarku, travnatim 
igralištem za seoske igre, odbojkaškim igralištem, 
nadstrešnicom, šetnicama za bicikliranje i rolanje…

Imovinsko-pravni odnosi 
na obuhvatu RC-a su riješeni, a 
Grad Ivanec je u konzultacijama 
sa Sportskim ribolovnim druš-
tvom u vezi logističke pomoći 
oko izmuljivanja Matišićevog 
bajera kako bi se utvrdila i proši-
rila obala te otvorila mogućnost 
uređenja šetnica i popratnih 
sadržaja za koje su interes na 
savjetovanju održanom prošle 
godine u Gradskoj vijećnici izra-
zili građani i članovi DŠR-a Lan-
čić-Knapić.

 -Ukoliko bude mogućnosti, 
to će se odraditi 2018. u surad-
nji s Hrvatskim vodama koje  
raspolažu odgovarajućom me-
hanizacijom. Isto tako, u prora-
čunu za 2018. godinu osigurana 
su sredstva za izradu glavnog 
projekta za izgradnju Rekreacij-
skog centra.  Ove ćemo godine 

ishoditi i i građevinsku dozvolu, 
dok bi sama izgradnja krenula 
2019 godine. Sve aktivnosti koje 
bi sami mogli odraditi Mjesni od-
bor i DŠR Lančić – Knapić, Grad 
je spreman pratiti nabavkom 
materijala – poručio je Batinić 
te istaknuo da je planirana vri-
jednost investicije oko milijun 
kuna, ali da će ulaganje u konač-
nici stajati i manje jer već sada 
sponzori pokazuju interes da dio 
radova odrade besplatno.

Uređenje Rekreacijskog cen-
tra Lančić nedvojbeno će dati 
velik zamah razvitku turizma, 
ali i sportske rekreacije ovoga 
područja, pogotovo s obzirom 
na iznimno aktivan DŠR Lančić 
– Knapić, koji je jedna od perja-
nica sportske rekreacije ne samo 
na lokalnoj, već i na nacionalnoj 
razini.(ljr)Izvedeni su radovi na planiranju i uređenju površine od oko 3.500 četvornih metara
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Šetnice oko bajera za bicikliranje i rolanje
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Idejno rješenje budućeg Rekreacijskog centra Lančić
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čaje EU fondova i državnih mi-
nistarstava. Važno je istaknuti 
i to da u proračunu za 2018. ni-
jednom korisniku prihodi nisu 
smanjeni – obrazložio je Batinić.

   Raspravu o proračunu 
otvorili su vijećnici SDP-a Dani-
el Vlaisavljević i Domagoj Sever 
koji su pročitali i obrazložili više 
amandmana koje je Klub vijeć-
nika SDP-a podnio na proračun. 
Više pitanja tematski vezanih uz 
različite proračunske programe 
i planove postavili su i vijećnici 
HDZ-a Milena Golubić, Zdenko 
Đula i Miljenko Grudiček. Na pi-
tanja je većinom odgovarao gra-
donačelnik Batinić. 

Društveni dom u 
Škriljevcu
Odgovarajući Zdenku Đuli 

(HDZ), kojeg je zanimao projekt 
društvenog doma u Škriljevcu (u 
kojoj fazi je njegova kandidatura, 
jesu li propale šanse da „prođe“ 
s obzirom na to da su sredstva u 
proračunu za te svrhe smanjena 
i zašto gradnja doma u Škriljev-
cu nije dobila prioritet nad onim 
za mjesne odbore Vuglovec/
Gečkovec), Batinić je kazao da je 
dom u Škriljevcu na EU Fond za 

alno može riješiti preraspodje-
lom radnog vremena ravnatelja 
i analizom potrebe istovreme-
nog rada dvaju knjižničara, kao 
i mogućnošću da se za vrijeme 
bolovanja zaposli knjižničar na 
određeno vrijeme. 

   Nadalje, zbog neusklađe-
nošću sa zakonom, odbio je i 
amandman SDP-a o povećanju  
izdvajanja za udruge u kulturi. 
Naveo je da je 2017. za udruge 
izdvojeno više od 204.000 kuna 
te da su stvoreni preduvjeti da 
svoje izvore financiranja više 
ne baziraju samo na gradskom 
proračunu već da se, uz potporu 
Grada i Projektnog ureda, počnu 
više orijentirati na natječaje na 
kojima mogu potpore ostvariti iz 
nacionalnih izvora i EU fondova.

Zabranjena prena-
mjena namjenskih 
sredstava
Zbog neusklađenošću sa za-

konom nije prihvatio ni aman-
dman kojim je Klub vijećnika 
SDP-a tražio povećanje sredsta-
va za redovitu djelatnost Zajed-
nice sportskih udruga, a da se 
sredstva za to pribave sa stavke 
planiranih kapitalnih ulaganja u 

obnovu zgrade u Nazorovoj ulici 
6 (zgrada MIO i HZZO-a, u kojoj je 
Grad Ivanec na trajno korištenje 
od države dobio cijeli 2. kat). 

   S obzirom na to da se velika 
većina sredstava za energetsku 
obnovu ovog objekta planira 
povući iz EU fondova, odnosno 
prijavom projekta na Javni poziv 
za energetsku obnovu i korište-
nje obnovljivih izvora energije u 
zgradama javnog sektora, riječ 
je o strogo namjenskim sred-
stvima, a zakonom je zabranje-
na prenamjena takvih sredstava. 

   Navodeći u vezi s time da 
nije točna tvrdnja SDP-a da 
sredstva za sport nisu povećana 
posljednjih sedam godina, doku-
mentirao je da Grad od 2012. za 
potrebe klubova podmiruje troš-
kove korištenja sportskih dvora-
na (200.000 kuna), da je u 2017. 
u održavanje sportskih terena 
uložio 50.000 kuna te još do-
datnih 85.000 kuna u investicije 
i opremanje za NK Ivanec i naba-
vu opreme za NK Margečan. 

   Smatra da sama ZŠU treba 
odrediti koji će sportovi imati 
prioritet u financiranju javnim 
novcem. U vezi s time istaknuo 
je da je izrada Strategije razvoja 

sporta grada Ivanca pri kraju te 
da će ona dati jasne odgovore 
upravo na to pitanje. Strategija 
će u javnu raspravu biti upuće-
na u siječnju/veljači ove godine 
i ona će definirati daljnji razvoj 
sporta i ujedno Zajednici sport-
skih udruga dati smjernice dalj-
njeg djelovanja.

Teret financiranja – 
najvećim dijelom na 
Gradu Ivancu
Neusklađenost sa zakonom 

bila je glavni razlog odbijanja još 
nekoliko SDP-ovih amandmana, 
koji su se odnosili na povećanje 
izdvajanja za udruge umirovlje-
nika i invalida. Obrazlažući svoj 
stav, Batinić je kazao da Grad 
Ivanec sam već godinama naj-
većim dijelom financira udruge 
invalidnih osoba, i to unatoč 
tomu što one okupljaju osobe 
s područja cijele bivše ivanečke 
općine. Mnoge općine na svoje 
se obveze spram svojih članova 
oglušuju i udruge uopće ne fi-
nanciraju ili ih pomažu mizernim 
iznosima pa tako teret financira-
nja najviše leži na Gradu Ivancu. 

   Naglasio je da Grad Ivanec 
sa spomenutim udrugama do-

GRADSKO VIJEĆE Na zadnjoj radnoj sjednici u kalendarskoj 2017. godini

Donesen proračun Grada Ivanca za 
2018. vrijedan 41,29 milijuna kuna
 ˝ U proračun su 

uvršteni i očekivani 
prihodi temeljem 
projekata i programa 
koji su već kandidirani na 
natječaje EU fondova i 
državnih ministarstava

TEMA Društveni domovi

Društveni 
prostori 
ravnomjerno 
na cijelom 
području 

Osvrćući se na proklamira-
nu politiku Grada o provođenju 
ravnomjernog razvoja na cije-
lom gradskom području, Miljen-
ko Grudiček (HDZ) kazao je da je 
zapadno gradsko područje dobro 
pokriveno društvenim domovima 
(na 800 metara tri doma), dok na 
istočnom području na potezu du-
gom 8 kilometara nema nijednog 
doma te kazao da to ne govori u 
korist jednakomjernog razvoja.

M. Batinić opsežno je doku-
mentirao stvarno stanje stvari:

-Cijelo područje grada nasto-
jimo ravnomjerno razvijati grad-
njom i komunalne i društvene 
infrastrukture. U vezi društvenih 
domova, opredjeljenje aktualne 
gradske politike jest da u naselji-
ma u kojima postoje vatrogasni 
domovi, društvene nije potrebno 
graditi, zato jer se u vatrogasnim 
prostorima mogu kvalitetno pro-
voditi društvene manifestacije. 
Što se tiče istočnog područja, 
stvari stoje ovako: u Škriljevcu 
ćemo dom izgraditi, a Radovan 
ima kvalitetan vatrogasni dom 
u koji smo spremni ulagati. Mar-
gečan također ima vatrogasni 
dom, a u uređenje društvene in-
frastrukture (vodenica i okolne 
površine) Grad je dosad uložio vi-
soka novčana sredstva. Nadalje, 
u Osečkoj je izgrađen novi dom. 
Gačice imaju vatrogasni dom, koji 
nije legaliziran, a Grad ponudio je 
da će snositi sve troškove legali-
zacije. Kvalitetni domovi izgrađeni 
su u Cerju Tužnom, Ivanečkoj že-
ljeznici, a uređena je i stara škola 
u Stažnjevcu – rekao je Batinić.

Kazao je da sve navedeno po-
kazuje dobru pokrivenost istoč-
nog gradskog područja mrežom 
društvenih prostora.

-Glede stare škole u Salinovcu, 
u proračunu su osigurana sred-
stva za izradu projekata u cilju 
uređenja prostora za potrebe svih 
udruga i vatrogasaca, o čemu su 
se predstavnici svih udruga i su-
glasili. Dom u Jerovcu Gornjem 
koji je u lošem stanju će preko 
LAG-a biti kandidiran na natječaj 
u cilju pribavljanja sredstava za 
renoviranje, dok za dom u Jerov-
cu Donjem slijedi izrada glavnog 
projekta i radovi na uređenju 2019.  
Počela je i izgradnja doma za dva 
naselja, Vuglovca i Gečkovca, čije 
stanovništvo nema nikakvih druš-
tvenih prostora. Dom u Lančić-
Knapiću treba energetsku obno-
vu, a pokrenuta je i inicijativa da se 
sagradi zajednički dom za Horvat-
sko i Ribić Breg. Što se tiče Ivanca, 
osim novih prostora kina i muzeja, 
pokrenute su aktivnosti na uređe-
nju prostora u braniteljskoj zgra-
di, a na natječaj za energetsku 
obnovu kandidirat ćemo i zgradu 
u Nazorovoj 6, u cilju uređenja 
novog prostora – pojasnio je.(ljr)

Danica Prašnjak (HNS): 
Objekt Doma zdravlja u Rado-
vanu u vrlo je lošem građevin-
skom stanju (među ostalim, 
prokišnjava) te ne udovoljava 
ni osnovnim uvjetima boravka 
i rada medicinskog osoblja u 
njemu. Može li Grad potaknuti 
njegovu sanaciju?

Marina Držaić, pročelnica: 
Riječ je o objektu čiji vlasnik nije 
Grad, već Varaždinska županija. 
Uz potporu Grada, koji je redo-
vito odgovarao na dopise MO-a 
Radovan i prosljeđivao ih žu-
paniji, dosad je obavljena samo 
djelomična sanacija zgrade. 
Angažiran je građevinski vje-
štak koji je izašao na teren i sni-
mio stanje objekta. Grad je bio 
spreman uključiti se u sanaciju 

izradom projekata, međutim, u 
zgradi žive stanari s kojima je 
potrebno ishoditi suglasnosti i 
izvršiti etažiranje objekta. U rje-
šavanje ovog problema Grad se 
spreman uključiti kao logistička 
pomoć, ali o tome se moraju 
najprije među sobom dogovoriti 
županija, Dom zdravlja i privatni 
vlasnici.

M. Batinić: Da je ovaj objekt 
u vlasništvu Grada Ivanca, taj bi 
problem već davno bio riješen.

Dalibor Patekar (SDP): 
Kod svakog jačeg vjetra, snije-
ga i slične nepogode mještani 
gornjeg dijela Rajterove ulice 
i Vitešinca ostaju bez struje. 
Može li Grad HEP-u poslati upit 
o tome kada i kako misli riješiti 
ovaj problem?

M. Batinić: Već godinama 
smo zadovoljni dobrom surad-
njom s HEP-om. Uspostavili 
smo dobar model suradnje, a s 
obzirom na to da su u međuvre-
menu otklonjeni neki problemi 
koje je HEP imao u postupcima 
javne nabave, vjerujem da će 
uvažiti iznesene probleme i u 
skorije vrijeme ih otkloniti. HEP-
u ćemo u vezi ovog problema 
ponovno uputiti dopis.

Zdenko Đula (HDZ) zatražio 
je pismeno izvješće o korištenju 
društvenih domova na području 
grada Ivanca u 2016. i 2017. go-
dini, s podacima o troškovima 
svakog doma i namjeni priku-
pljenih sredstava.

Miljenko Grudiček (HDZ): 
Koliko je novca iz proračuna 
Grada Ivanca dosad izdvojeno 
za sufinanciranje Regionalnog 
odlagališta u Piškornici, ako se 
zna da tamo dosad nije zbrinuta 
ni kanta smeća?

M. Batinić: Grad Ivanec do-
sad nije izdvojio ni lipe za izgrad-
nju odlagališta u Piškornici. Usto, 
Grad nije ni osnivač ni suvlasnik 
(osnivači su županije) Piškorni-
ce. Grad je prije desetak godina 
izdvojio samo za početni ulog 
za osnivanje Javne ustanove.

Ljubica Friščić (HSU): Te-
meljem sporazuma Varaždin-
ske županije i AP-a Presečki, 
umirovljenici su tijekom 2017. 

u vožnji autobusom ostvarivali 
popuste i to je bilo dobro pri-
hvaćeno. Međutim, u prosincu 
je ta povlastica ukinuta, iako je 
prethodno bilo najavljeno da će 
umirovljenici popust moći kori-
stiti do ožujka 2018. Može li se 
od županije zatražiti objašnje-
nje za to jer ljudi su nezadovolj-
ni i o tomu postavljaju pitanja?

M. Batinić: Popust za auto-
busnu vožnju za umirovljenike 
bila je dobra i kvalitetna stvar 
koja je bila uvedena još za biv-
šeg župana Štromara. Grad Iva-
nec ovo će pitanje proslijediti 
Varaždinskoj županiji.

Domagoj Sever (SDP): Ima li 
Turistička zajednica grada Ivanca 
u svom programu za 2018. pro-
gram obilježavanja adventskih 

dana? S obzirom na povećana 
izdvajanja za TZ od 295.500 kuna, 
kakav je plan njena rada i u što se 
namjeravaju trošiti sredstva?

M. Batinić: Turistička zajed-
nica posluje prema Zakonu o 
turističkim zajednicama i pola-
že račune Turističkom vijeću.  

Maja Darabuš, pročelnica: 
Realizacija aktivnosti vezanih 
uz iznos koji ste spomenuli u 
programu TZ-a ne ide u cijelosti 
preko TZ-a. Ono što je planirano 
za TZ jasno je naznačeno u pro-
računu, a to je iznos od 133.000 
kuna. U 2017. je bilo možda de-
setak tisuća kuna manje, dok se 
ovo povećanje odnosi na provo-
đenje aktivnosti koja je i nazna-
čena u samom proračunu i rea-
lizira se preko drugih partnera. 

ruralni razvoj kandidiran još prije 
godinu dana, međutim, rezultati 
natječaja još nisu objavljeni. 

-Na natječaj se mogao pri-
javiti samo jedan projekt – a mi 
smo prijavili Škriljevec – i nije 
točno da je prioritet dan nekom 
drugom projektu jer oba nismo 
mogli prijaviti. Prema raspolo-
živim informacijama, na natječaj 
je pristigao vrlo velik broj prijava, 
a prednost će se dati izgradnji 
dječjih vrtića. Ako projekt doma 
u Škriljevcu na prođe, u njegovu 
ćemo izgradnju krenuti vlastitim 
sredstvima – naglasio je gra-
donačelnik te kazao da se tabla 
u Škriljevcu morala postaviti i 
gradilište formalno otvoriti zato 
jer se, radi prijave na natječaj, 
građevinska dozvola morala ak-
tivirati (u protivnom bi propala).

Gradonačelnik odbio 
amandmane SDP-a
Slijedom zakonskih odred-

bi, gradonačelnik se, kao pred-
lagač proračuna, očitovao i o 
amandmanima Kluba vijećnika 
SDP-a. Većinu amandmana je 
odbio zato jer nisu podneseni uz 
skladu sa Zakonom o proračunu 
pa bi njihovo usvajanje rezultira-

lo povećanjem prihodne strane 
proračuna (nisu bili podneseni 
na način da je njima predložena 
preraspodjela unutar zadanog 
okvira).

   Riječ je o čl. 38. st. 2. Zakona 
o proračunu u kome stoji sljede-
će: „ U tijeku rasprave o prijedlo-
gu državnog proračuna i projek-
cija podneseni se amandmani, 
kojima se predlaže povećanje 
proračunskih rashoda i izdata-
ka iznad iznosa utvrđenih pri-
jedlogom državnog proračuna 
i projekcija, mogu prihvatiti pod 
uvjetom da se istodobno pred-
loži smanjenje drugih rashoda 
i izdataka u posebnom dijelu 
proračuna“ (st.2.). Odredbe ovog 
članka odnose i se i na jedinice 
lokalne i područne samouprave. 

   Iz tog, ali i drugih razloga 
koje je detaljnije pojasnio, Batinić 
je odbio amandman kojim je SDP 
predložio novo zapošljavanje u 
Gradskoj knjižnici. Obrazložio je 
to stavom da zapošljavanje no-
vog knjižničara nije opravdano 
te to potkrijepio podatkom da se 
u Knjižnici dnevno izdaju/prima-
ju 74/72 knjige. Ocijenio je da se 
problem zamjena za vrijeme go-
dišnjih odmora ili bolovanja re-

Gradsko vijeće na trosatnoj 
je sjednici održanoj u četvrtak, 
21. prosinca, donijelo proračun 
Grada Ivanca za 2018. godinu 
„težak“ 41,29 milijuna kuna. Pro-
račun je donijet većinom od 14 
glasova vijećnika HNS-a, HSU-a, 
HSS-a i HDZ-a, uz protivljenje tri 
vijećnika SDP-a.

Donošenju proračuna pret-
hodila je objedinjena rasprava o 
svim programima i financijskim 
planovima koji su sastavni dio 
proračuna, a to su godišnji pro-
grami rada i financijski planovi 
gradskih ustanova (Dječjeg vr-
tića, Gradske knjižnice i Pučkog 
otvorenog učilišta) te svi gradski 
programi (kulture, sporta, so-
cijalne skrbi, gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastruk-
ture i održavanja infrastruktu-
re), kao i o Odluci o mjerilima za 
sufinanciranje smještaja djece 
s područja grada Ivanca u dječ-
je vrtiće. S obzirom na iznimno 
dugu raspravu, u ovome izvješću 
donosimo najvažnije naglaske 
sa sjednice.

Proračun Grada Ivanca za 
2018. uvodno je, kao njegov 
predlagač, obrazložio gradona-
čelnik Milorad Batinić, naglasivši 
da je u potpunosti usklađen sa 
Zakonom o proračunu, sa Stra-
tegijom razvoja grada Ivanca 
2014.-2020. i svim strateškim 
gradskim dokumentima te da 
je o njemu provedena javna ra-
sprava.

AKTUAlNI SAT

Batinić: Proračun 
realan, više od toga 
bilo bi rizično
-Glavni cilj ovako predlože-

nog proračuna jest ravnomjer-
ni razvitak naselja na cijelom 
gradskom području. Prihodi su 
projicirani realno i izbalansirani 
s rashodima. Slijedom izmjena 
Zakona o financiranju jedinica 
lokalne i područne (regionalne) 
samouprave, za 2018. godinu 
planirali smo rast proračunskih 
prihoda od 8,7 milijuna kuna. Po 
tom pitanju dosta se u javnosti 
špekuliralo u smislu da bi Iva-
nec trebao dobiti više novca, čak 
preko 10 milijuna kuna – nagla-
sio je gradonačelnik.

- Međutim, budući da Vlada 
RH nije točno odredila o kolikim 
je prihodima riječ te da oni kroz 
godinu mogu oscilirati, kao i 
zbog stava Ministarstva finan-
cija da je ovo izravnanje maksi-
malno koje se može očekivati, i 
mi smo u planiranje prihoda išli 
realno, smatrajući da bi sve više 
od toga bilo rizično. U proračun 
su uvršteni i očekivani prihodi 
temeljem projekata i programa 
koji su već kandidirani na natje-

Niz pitanja vijećnici su uputili gradonačelniku Batiniću 
kao predlagaču proračuna

bro surađuje, maksimalno im 
izlazi u susret i osigurava pro-
stor za njihovo djelovanje i pod-
mirivanje institucionalnih troš-
kova. Usto, za 2018. u proračunu 
su osigurana dodatna sredstva 
za njihov rad. 

Povećanje naknada za 
novorođene – iduće 
godine
 Naveo je potrebu da pojedine 

invalidne udruge napuste do-
sadašnji obrazac oslanjanja is-
ključivo na lokalni proračun kao 
način financiranja te da usvoje 
dobru praksu drugih udruga 
koje djeluju u Ivancu, a koje iz 
EU izvora privlače stotine ti-
suća kuna za svoje programe 
i stručne asistente. Što se tiče 
umirovljeničkih udruga, ostala 
su neutrošena sredstva za rad 
Udruge umirovljenika Radovan 
jer ona ne podnosi prijave na 
javni poziv Grada, bez obzira na 
pomoć koja joj se nudi od strane 
nadležnog upravnog odjela.

M. Batinić je zbog neusklađe-
nosti sa Zakonom o proračunu 
odbio i amandman kojih je SDP 
tražio povećanje za novorođe-
nu djecu. U vezi s time istaknuo 
je da Grad, temeljem već po-
stavljenih upita građana, kreće 
u proceduru koja će to omogu-
ćiti iduće godine, a to je izmjena 
Pravilnika koji regulira tu proble-
matiku, a što je već predviđeno 
Planom normativnih aktivnosti 
za 2018. godinu.

O stipendijama i 
informiranju
Odbio je i amandman kojim je 

SDP tražio smanjenje stavke za 
informiranje u korist uvođenja 
novih stipendija. Obrazložio je 
to najnovijim podacima (dodjela 
stipendija 2017.) koji pokazuju da 
su stipendije dobili svi studen-
ti koji su se prijavili na natječaj 
za dodjelu socijalnih stipendija. 
Na natječaj se, naime, prijavi-
lo 80 kandidata. Od toga broja 
14 prijava je odbačeno jer nisu 

Sjednici su nazočili i predstavnici gradskih tvrtki i 
ustanova

Gradski proračun za 2018. godinu donijet je većinom od 14 glasova vijećnika HNS-a, 
HSU-a, HSS-a i HDZ-a

Duga rasprava o proračunu na trosatnoj sjednici Gradskog vijećaGradski pročelnici
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 U petak, 21. prosinca, u Grad-
skoj vijećnici Ivanec održana je 
prigodna svečanost na kojoj je 
gradonačelnik Milorad Batinić 
sa studentima potpisao ugo-
vore o stipendiranju ak. godini 
2017./2018. 

Pozdravljajući studente i 
izražavajući zadovoljstvo što 
među njima ima i „starih“,  koji 
su pravo na stipendiju ostvarili i 
u tekućoj akademskoj godini, ali 
i novih, koji pravo na stipendiju 
stječu prvi put, naglasio je da 
je svečanost, kakvu inače Grad 
redovito održava svake godine, 
i ovoga puta sazvana kako bi se 
gradsko vodstvo upoznalo sa 
svojim stipendistima i čulo neka 
njihova razmišljanja.

-Znamo da 500 kuna nije 
puno za studentske troškove. 
Nadamo se da će stanje u prora-
čunu 2018. godine omogućiti po-
većanje stipendija. Ono čemu se 
nadam jest da se nakon završet-
ka fakulteta nećete trajno otići iz 
Ivanca. Ako već prilike budu ta-
kve da se baš ovdje nećete moći 

zaposliti,  onda vas pozivam da 
svakako ostanete ovdje živjeti! – 
apelirao je gradonačelnik.

Studentima, među kojima su 
mnogi bili učenici Srednje škole 
Ivanec, obratila se i zamjenica 
gradonačelnika Lidija Kozina, 
aktualna ravnateljica škole, te 
izrazila zadovoljstvo što među 
okupljenima vidi mnoga poznata 
lica.

-Činjenica da ste upisali fa-
kultet potvrda je dobrog obra-
zovanja koje ste primili u našoj 
Srednjoj školi. Pozivam vas da i 
dalje težite izvrsnosti, da zadrži-
te visoke ciljeve i vjerujete u svo-
je snove, da vrijedno i marljivo 
učite te da se zaposlite u našem 
gradu – pozvala je L. Kozina.

Resorna pročelnica Marina 
Držaić pozvala je sve studente 
da ostanu u kontaktu s Gradom, 
da se javljaju s nekim svojim pri-
jedlozima i željama, da pomognu 
osmisliti zabavni program za 
Dane grada i sl. 

 Inače, ove godine na natječaj 
za gradske stipendije bilo je uku-

pno 80 prijava. Četrnaest prijava 
odbačeno je jer nisu udovoljava-
le formalnim uvjetima natječaja. 
Grad je dodijelio 39 novih stipen-
dija u iznosu od 500 kuna – 34 
na temelju socijalnog statusa i 
uspjeha u školovanju te još 5 za 
deficitarna zanimanja, dok još 
dvije stipendije za deficitarna 
zanimanja (oba za studij stro-
jarstva) nastavlja dodjeljivati iz 
ranijih godina. 

Zanimljivo je da su ove go-
dine svi studenti koji su se javili 
na natječaj temeljem socijalnog 
statusa i uspjeha u školovanju, 
stipendije i dobili. Naime, neki od 
njih su od već dobivenih grad-
skih stipendija odustali jer su u 
međuvremenu ostvarili pravo na 
novčano veće državne stipendije 
(18 studenata), zatim na STEM 
stipendije koje dodjeljuje Mini-
starstvo znanosti i obrazovanja 
(4) i na županijske stipendije.

Nakon kraćeg upoznavanja i 
razgovora, druženje je nastav-
ljeno u neformalnijem tonu u 
holu Gradske vijećnice.(ljr)

Na međunarodnom online 
natjecanju pod nazivom “Best in 
Deutsch” u poznavanju njemač-
kog jezika češke agencije “Check 
Us” sudjelovalo je 19 učenika 
Srednje škole Ivanec.

Prema objavljenim rezulta-
tima, ivanečka Srednja škola je 
ukupnim brojem bodova prvih 
pet učenika zauzela PRVO mje-
sto u svjetskom plasmanu! U 
prvih 30 mjesta u svijetu su Teo 

Prekrit, Mirjana Lazar, Dominik 
Bek, Benyamin Taourirt, Matija 
Poljak i Klara Čorko.

Čestitamo učenicima koji su 
tako sjajno predstavili svoju ško-
lu i naš grad! (Izvor: SŠ Ivanec)

udovoljavale uvjetima natječaja. 
Dodijeljeno je ukupno 39 stipen-
dija, međutim, mnogi studenti su 
gradske stipendije odbili jer su 
u međuvremenu ostvarili pravo 
na državne, STEM i županijske 
stipendije, koje su novčano veće. 
Budući da su svi kandidati dobi-
li stipendije, ne vidi se potreba 
uvođenja novih. 

Što se tiče učeničkih stipen-
dija, Batinić je podsjetio da je 
na Poslovnom klubu je još prije 
par godina gospodarstvenicima 
predočen prijedlog Grada Ivanca 
da je spreman sufinancirati sti-
pendije koje oni daju srednjoš-
kolcima. 

Nadalje, u vezi navoda SDP-
a da nema potrebe povećavati 
troškove za informiranje u 2018. 
u odnosu na 2017. koja je bila iz-
borna, Batinić je oštro odbacio 
insinuacije da su se iz proraču-
na financirali bilo kakvi troškovi 
vezani uz izbore. Dokumentirao 
je da su troškovi za informira-
nje u 2017. bili povećani jedino 
za iznos koji je, nakon problema 

koje je imao Radio Ivanec d.o.o. 
u stečaju, trebao pomoći startu 
novog Radija Sjeverni FM te za 
godišnji ugovor s Radio Kajem 
kao medijem koji pokriva nacio-
nalnu razinu (a s kojim je u pret-
hodnoj godini imao sklopljen 
polugodišnji ugovor o suradnji). 

Naglasio je također da se kroz 
poslovnu suradnju s medijima 
promiče ne samo Grad i njegove 
aktivnosti, već i udruge i njihove 
manifestacije te povećava pre-
poznatljivost cijelog grada.

Nezadovoljan navedenim 
obrazloženjima i razlozima od-
bijanja svojih amandmana, Klub 
vijećnika SDP-a o njima je zatra-
žio glasovanje. U provedenom 
glasovanju nijedan od njih nije 
dobio potporu većine vijećnika. 
Potom se prišlo i glasanju za 
proračun za 2018. godinu koji je, 
kao što smo već naveli, izglasan 
većinom od 14 vijećničkih glaso-
va. 

Izglasan proračun od 41,29 
milijuna kuna je u odnosu na va-
žeći rebalans veći za 9,1 milijun 

kuna ili 28,6%. Najveći prihodi 
planirani su poreza (57% pro-
računa), od pomoći (21%) te po 
posebnim propisima (13,2%).

Što se rashoda tiče, čak 50% 
proračuna ili 20,59 milijuna kuna 
planirano je za ulaganja i to kroz 
investicije (17,5 milijuna) te 3,08 
milijuna kroz kapitalne donacije 
i pomoći.

Kapitalni projekti u 
2018.
Kapitalni projekti u 2018. bit 

će uređenje i izgradnja promet-
nih površina, rekonstrukcija NC 
i izgradnja parkirališta u Pri-
gorcu, uređenje trgova i parko-
va, gradnja građevina i nabava 
opreme za gospodarenje otpa-
dom, uređenje groblja, Muzej 
planinarstva Ivanec, adaptacija 
prostora u Nazorovoj, izgradnja 
društvenog doma Vuglovec-
Gečkovec, izgradnja temelja 
društvenog doma u Škriljevcu, 
uređenje društvenih prostori-
ja u Jerovcu Donjem i Gornjem, 
opremanje društvenog doma u 

Osečkoj itd.
U daljnjem tijeku sjednice 

jednoglasno su donijete odluke 
o izvršavanju proračuna Grada 
Ivanca za 2018., Odluka o iz-
mjenama i dopunama Odluke o 
porezima, Odluka o izmjenama i 
dopunama Odluke o koeficijen-
tima za obračun plaće službe-
nika i namještenika kao i Analiza 
stanja sustava civilne zaštite 
u 2017. i Plan razvoja sustava 
CZ za 2018. godinu. Donesena 
je i Odluka o imenovanju novog 
Upravnog vijeća Fundacije Pro 
vitae – Za život te Zaključak o 
prijenosu vlasništva ulaganja u 
zgradu Dječjeg vrtića Ivančice. 
Prethodno su vijećnici u obje-
dinjenoj raspravi razmotrili i 
jednoglasno prihvatili sve točke 
dnevnog reda vezane uz III. reba-
lans proračuna za 2017. godinu. 

   Na kraju sjednice su grado-
načelnik Batinić i predsjednica 
Gradskog vijeća Ksenija Sedlar 
Đunđek svima nazočnima uputili 
božićne i novogodišnje čestitke.
(ljr)

Na površini pokraj sportskog 
igrališta u Vuglovcu počela je 
izgradnja temelja budućeg druš-
tvenog doma za potrebe sta-
novnika mjesnih odbora Vuglo-
vec i Gečkovec. Kao i na ostalim 
gradilištima (Muzej planinar-
stva, Rekreacijski centar Lančić), 
i ovdje su radovi počeli razmjer-
no kasno, a glavni razlog tome 
bila je zauzetost građevinske 
operative. 

Što se tiče objekta u 
Vuglovcu, podsjećamo da su tu 
prvi radovi na pripremi terena 
obavljeni još u proljeće prošle 
godine. Tada je s cijele parcele 
površine 1.900 m2 (koja je 
u vlasništvu Grada Ivanca) 
odstranjeno raslinje i skinut 
površinski sloj te obavljeni 
pripremni radovi za gradnju. 
Teren je nakon toga ostavljen 

da se slegne. U međuvremenu je 
Grad proveo natječajni postupak 
za jesensku fazu radova koja 
obuhvaća izvođenje pripremnih, 
zemljanih i betonskih radova 
vrijednih više od 130.000 kuna. U 
postupku javne nabave posao je 
povjeren najpovoljnijem ponu-
ditelju, Zidarsko – fasaderskom 
obrtu Đuras iz Margečana. 

Nakon polaganja temelja, 
radovi se nastavljaju u prolje-
će ove godine. Gradit će se veći 
društveni dom, tlocrtne površi-
ne 145m2, s glavnom dvoranom, 
kuhinjom, terasom, sanitarnim 
čvorom i pratećim prostorima. 

Početak radova obradovao je 
stanovnike Gečkovca i Vuglovca. 

Poznato je da ovdašnji mještani 
nemaju nikakvih društvenih pro-
stora čak ni za potrebe održava-
nja sastanaka mjesnog odbora i 
provođenja izbora, a kamoli za 
društveni život. Gečkovec, nai-
me, društvenih prostora uopće 
nema, dok stara i derutna kućica 
u Vuglovcu koju mještani koriste 
za sastanke nema ni osnovnih 
preduvjeta za uređenje u druš-
tveni dom. 

Stoga i ne čudi što su prošlog 
mjeseca, prilikom organiziranja 
dočeka sv. Nikole za svoju djecu 
(na cesti kraj kapelice), mještani 
izrazili nadu da će ove godine 
to prvi put moći učiniti u novom 
društvenom domu.(ljr)

U dijelu prostora u prizemlju 
braniteljske zgrade u Gajevoj 
ulici u Ivancu počeli su radovi 
na postavljanju električnih, te-
lefonskih i IT instalacija. Radovi 
se obavljaju u istočnom dijelu 
zgrade, u prostoru površine 70 
četvornih metara, koji će biti na-
mijenjen prvenstveno radu bra-
niteljskih, ali i drugih gradskih 
civilnih udruga.

Podsjećamo, Grad Ivanec je 
u prizemlju i u podrumu stam-
beno-poslovne zgrade od Dr-
žavnog ureda za upravljanje 
državnom imovinom (sada Mi-
nistarstva državne imovine) na 
trajno korištenje i bez naknade 
dobio veći prostor te ga namije-
nio radu ivanečkih udruga. Pošto 
su prostori u rohbau fazi, pret-
hodno je u njihovo građevinsko 
uređenje i opremanje potrebno 
uložiti visoka novčana sredstva. 

Instalacijsko opremanje naj-
atraktivnijeg, istočnog dijela 
zgrade, predstavlja početak ra-
dova na unutarnjem uređenju, a 
u ovoj fazi izvest će se radovi vri-
jedni 40.000 kuna, koji predstav-
ljaju preduvjet za daljnji nasta-
vak radova tijekom ove godine.

-Grad Ivanec je za nastavak 
ulaganja u uređenje ovog dijela 
zgrade u proračunu za 2018. go-
dinu osigurao 315.000 kuna. Na-
stojat ćemo dodatna sredstva 
za uređenje pribaviti i iz vanjskih 
izvora te ćemo i dalje pratiti na-
tječaje fondova i ministarstava 
na koje bismo mogli prijaviti 
projekt. Dosad, na žalost, nije 
bilo odgovarajućih natječaja 
za ovu vrstu projekata – kaže 
gradonačelnik Milorad Batinić.

-S obzirom na to da su pred-
stavnici Koordinacije branitelj-
skih udruga grada Ivanca na 
inicijalnom sastanku izrazili 
spremnost da se i sami radno 
angažiraju na uređenju prostora, 
pozvat ćemo ih na novi sastanak 
te s njima o tome detaljnije raz-
govarati, a sve u cilju kako bismo 
ovaj prostor konačno uredili i u 
funkciju ga stavili do kraja ove 
godine – zaključio je gradona-
čelnik.(ljr)

Novom cestom autobusom 
u školsko dvorište

Među ostalim, Z. Đulu (HDZ) zanimalo je zbog čega je u Pro-
gram gradnje objekata za 2018. uvrštena gradnja nerazvrstane 
ceste (spoj parkirališta kod vrtića do Osnovne škole Ivanec) čime 
se, ocijenio je, odstupa od programa modernizacije NC-a donese-
nog na prethodnoj sjednici.

Kazavši da njegova konstatacija nije točna, jer je ovaj projekt 
u programu bio i prethodnih godina, M. Batinić je podsjetio da je 
izgradnja spoja nastavak aktivnosti već prije dogovorenih s Varaž-
dinskom županijom. Naime, radi povećanja sigurnosti djece koja 
putuju školskim autobusom, bilo je dogovoreno da se probije ce-
sta od sadašnjeg parkirališta kod Dječjeg vrtića Ivančice do same 
osnovne škole, čime bi se omogućilo da autobus djecu dovozi 
izravno u školsko dvorište. U međuvremenu je za taj projekt izra-
đena projektna dokumentacija i probijena cesta u makadamskoj 
izvedbi.

Cilj toga jest da autobus djecu dovozi i odvozi izravno iz škol-
skog dvorišta, odnosno da učenici nakon završetka nastave ravno 
iz škole idu na autobus pod kontrolom učitelja (prethodno bi au-
tobus čekali u školskim prostorima), a ne da bez kontrole sami idu 
kroz park do stajališta kod vrtića te da tamo na hladnom čekaju 
školski autobus.

STIPENDIJE U Gradskoj vijećnici potpisani ugovori o stipendiranju studenata u ak. godini 2017./2018.

Težite 
izvrsnosti, 
završite 
studij i 
ostanite u 
Ivancu!

RADOVI U braniteljskoj zgradi u Gajevoj ulici u Ivancu

Postavljaju se električne, 
telefonske i IT instalacije

 ˝ Gradonačelnik M. Batinić: Znamo da 500 
kuna stipendije nije puno za studentske troškove; 
razmotrit ćemo stanje u proračunu 2018. i 
sagledati mogućnosti povećanja stipendija
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Stipendisti 
Grada 
Ivanca u 
akademskoj 
godini 
2017./2018.

Andrej Biškup, Lovrečan, 3. 
godina kemije na PMF Zagrebu

-Studij kemije težak je, a po-
sebno zahtjevna bila je prva go-
dina kao eliminacijska. Ono što 
me privlači jest farmaceutska 
industrija, smatram da kemija 
najveću primjenu ima upravo 
u farmaciji. Vidim se u sektoru 
istraživanja i to će odrediti moju 
budućnost tako da ne znam 
hoće li to biti ovdje (iako bih vo-
lio) ili negdje vani. Stipendija? Da, 
svakako puno znači, pokriva više 
važnih troškova u životu studen-
ta. 

Mislav Habijanec, Ivanec, 1. 
godina Medicinskog fakulteta u 
Rijeci

-Medicina mi je bila jedini iz-
bor, drugo nije dolazilo u obzir. 
Studij je vrlo težak (anatomija!), 
a dosta teška bila mi je i prila-
godba na fakultet, obveze i tem-
po studiranja. Privlače me hitna 
medicina i anesteziologija, no 
na početku sam pa ćemo to još 
vidjeti. Stipendija mi je važna jer 
mi pokriva dva važna troška, a to 
su troškovi stanovanja u domu 
i dio prehrane. Ne razmišljam o 
odlasku iz Hrvatske, posla ima i 
ovdje.

Antonija Komes, Ivanec, 1. 
godina ekonomike poduzetniš-
tva na FOI-u Varaždin

-Mama mi radi u Varteksu, a 
tata u Ivančici i to je odgovor na 
pitanje olakšava li gradska sti-
pendija školovanje meni i mojoj 
obitelji. Jako samo zadovoljna 
studijem, to više što sam išla 
i u Srednju ekonomsku školu i 
ekonomika poduzetništva bila 
mi je prvi izbor. Privlači me ra-
čunovodstvo. O odlasku u ino-
zemstvo uopće ne razmišljam. 
Nigdje nije lijepo kao u Ivancu! 
Ivanečke šume, jezera, kraj – to 
s ničim ne bih mijenjala!

Vedrana Novak, Bedenec, 

4. godina Učiteljskog fakulteta u 
Čakovcu

-Upravo danas nazvali su 
me iz gradskih službi i rekli da je 
netko odustao od stipendije te 
da ću je ja, iako sam najprije bila 
ispod crte, ipak dobiti! Nisam 
mogla vjerovati! To mi je najljepši 
božićni dar i puno će pomoći, to 
više što je mama nezaposlena, 
a imam i brata u završnom 
razredu srednje. Što se tiče 
studija, jako sam zadovoljna 
njime jer oduvijek sam htjela 
raditi s djecom, biti baš učiteljica, 
i to mi je bio prvi odabir studija.

Aleks Štefanko, Ivanec, 3. 
godina Medicinskog fakulteta u 
Rijeci

-Pošto sam na polovici stu-
dija, naravno da razmišljam o 
budućnosti. Zanima me kirur-
gija. ne razmišljam o odlasku u 
inozemstvo. Mislim da Hrvatska 
ima dobar zdravstveni sustav i 
i da pruža puno prilika mladim 
ljudima, ali i da ih oni ne iskori-
štavaju. Hrvatska traži liječnike i 
po tom pitanju mislim iskoristiti 
sve šanse koje su preda mnom. 
A stipendija je OK, pokriva mi 
troškove studentskog doma od 
365 kuna mjesečno i još nešto 
ostane.

Antonia Peček, Ivanec, 2. 
godina Fakulteta strojarstva i 
brodogradnje u Zagrebu

-Gradska stipendija u mom 
slučaju pokriva mi redom: smje-
štaj u domu, teretanu i još mi 
ostane 100 kuna! Iako je studij 
koji sam odabrala težak, zado-
voljna sam odabirom jer mate-
matika, fizika i strojarstvo oduvi-
jek su me zanimali. Mnogi su me 
pitali jesam li sigurna da hoću 
baš to jer kao, strojarstvo je ipak 
za dečke, međutim, ja sam prko-
sila takvim stavovima. Pokazalo 
se da sam dobro odabrala, na 
fakultetu je oko četvrtina cura!

Andrej Biškup Mislav Habijanec Antonija Komes Vedrana Novak Aleks Štefanko Antonia Peček

RIJEČ STUDENATA

SREDNJA ŠKOlA IVANEC Na online natjecanju Best in Deutsch

Imamo svjetske prvake!
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 ˝ M. Batinić: U suradnji s braniteljima, koji su izrazili spremnost da i sami pomognu 
u uređenju, nastojat ćemo prostore urediti i u funkciju ih staviti do kraja ove godine

Počelo postavljanje instalacija u najatraktivnijim 
prostorima u istočnom dijelu braniteljske zgrade
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 DOMOVI Gradi se društveni dom za MO-e Vuglovec i Gečkovec

Položeni temelji za izgradnju 
doma površine 145 kvadrata

 ˝ Mještani priželjkuju 
da društveni dom pod 
krov stave još ove 
godine te da u njemu 
prirede prva druženja 
za djecu i odrasle
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-Svake godine jedva čekam 
poziv Grada na božićno dru-
ženje. Dolazim već godinama i 
svaki put mu se veselim. Lijepo 
je to. Imam osjećaj da nismo 
zaboravljeni, da netko misli i na 
nas. I mi smo nekad bili mladi i 
puni života, trudili smo se i borili 
da podignemo obitelji, a kad se 
samo sjetim koliko smo samo-
doprinosa odvojili za vodovode, 
ceste i svašta drugo... Sada smo 
u zenitu, drugi su nas zamijenili. 
Ali svejedno je lijepo čuti kad ti 
netko kaže „Hvala za sve što ste 
učinili“. I baš to, ta jedna lijepa ri-
ječ, pa i ovo druženje, meni puno 
znače. Sretnem ljude koje godi-
nama nisam vidjela, popričamo i 
požalimo se jedni drugima. Tako 
si napunim „baterije“ pa onda 
lakše „guram“ dalje.

Ove riječi, koje smo zabi-
lježili u susretu s jednom sta-
rijom gospođom iz Gečkovca, 

na najbolji način dočaravaju 
atmosferu na božićnom susretu 
i druženju koje je Grad Ivanec u 
subotu, 12. prosinca, slijedom 
dugogodišnje tradicije, priredio 
za najstarije građane Ivanca. 
Na druženje je bilo pozvano 876 
građana starijih od 76 godina 

(rođenih zaključno do 31. pro-
sinca 1941.). Zbog zdravstvenih 
i drugih prilika svi oni, na žalost, 
nisu osobno mogli doći na dru-
ženje, ali više stotina njih, u prat-
nji rodbine, toga se dana ipak 
okupilo u dvorani KTC-a.    

Slijedom već uhodanog obi-

čaja, na ulazu su ih dočekali 
predstavnici Grada Ivanca te im 
uručili vrećice s prehrambenim 
artiklima. Podjeli su se pridru-
žile i zamjenica gradonačelni-
ka Lidija Kozina, predsjednica 
Gradskog vijeća Ksenija Sedlar 
Đunđek, zatim, pojedini vijeć-
nici stranaka koje participiraju 
u Gradskom vijeću Ivanca kao i 
nekoliko članova Savjeta mladih 
i Udruge za sport Stažnjevec.

Bečki valcer s bakama 
i djedovima
Svima okupljenima na počet-

ku se prigodno obratila dogra-
donačelnica L. Kozina. Zahvalivši 
im na velikom odazivu i svemu 
što su za svoje aktivne dobi uči-
nili za dobro i prosperitet grada, 
svima je uputila božićne i novo-
godišnje čestitke sa željama za 
dobrim zdravljem.

  U nastavku su prigodni fol-
klorni program izveli članovi 
KUD-a Salinovec i glazbeni sa-
stav Stari zajci. Potkraj službe-
nog programa članovi KUD-a, ali 

i gradski vijećnici i vijećnice na 
ples su izveli okupljene uzvani-
ke i uzvanice te zajedno s njima 
otplesali Bečki valcer. Druženje 
je nastavljeno u ugodnoj atmos-
feri, uz glazbu, večeru, gemište i 
sokove. Program je vodila Nata-
lija Maček.(ljr)

na licu mjesta

Poštovani građani,
 kako bismo Vas na jednostavan i razumljiv 

način informirali o gradskom proračunu za 2018. 
godinu, za Vas smo i ove godine priredili Proračun 
u malom. S obzirom na to da je integralni pro-
račun složen i laicima težak za iščitavanje, ovaj 
dokument pripremili smo kako bismo Vam na što 
jasniji način pružili uvid u planirane proračunske 
prihode i rashode, primitke i izdatke. 

Njime Vam ujedno želimo prikazati kapitalne 
projekte, programe i aktivnosti koje će se ove go-
dine financirati iz proračuna.  

Koncipiran na ovakav način, Proračun u malom 
putokaz je koji Vam pruža jasnu sliku o glavnim 
pravcima razvitka našega grada u 2018. godini. 
Stoga ovaj Proračun u malom slobodno možemo 
nazvati i Proračunom za građane. 

Slijedeći primjer dobrih praksi, gradska uprava 
ovaj Vam dokument podastire već treću godinu za 
redom. I to ne samo zbog odredbi o proračunskom 
načelu javnosti, već i zbog stvarne želje da Vam 
proračun Grada što više približimo i potaknemo 
Vas na partnerstvo, kako bi se i Vi sami uključili u 
njegovo donošenje, a samim tim i u kreiranje živo-
ta našega grada i svih njegovih stanovnika.  

Svake godine, pa tako i ove, naglašavam da 
je proračun planski dokument kojeg nije mogu-
će uskladiti sa svim potrebama i očekivanjima 
građana. Od 2009. godine pa nadalje, zbog gos-
podarske krize i zbog izmjene poreznih propisa, 
proračun Grada Ivanca ostao je bez gotovo 25 mi-
lijuna kuna sredstava. Unatoč tako velikom sma-
njenju i malim prihodima per capita, smatram da 
smo racionalnim i odgovornim gospodarenjem 
proračunom čak i u proteklim kriznim godinama 
na području cijelog grada uspjeli ostvariti vrlo 
zadovoljavajuću komunalno-infrastrukturnu 
opremljenost i pokrenuti niz velikih projekata u 
svim sferama – od gospodarstva, cestogradnje i 
komunala pa sve do kapitalnih projekata u druš-
tvenoj nadgradnji. 

Nakon niza recesijskih godina, u 2017. godi-
ni napokon smo počeli osjećati prve pozitivne 
efekte izlaska iz krize. Grad Ivanec u suradnji s 
partnerima (Projektnim uredom za EU fondove i 
ivanečkim poduzetnicima, Ivkomom, pojedinim 
gradskim udrugama) počinje povlačiti značajna 
sredstva iz EU fondova kao potporu realizaciji 
svojih projekata.  

Nadalje, nakon uspostavljanja novog odno-
sa političkih snaga na nacionalnoj razini itekako 
postaje vidljiv pozitivan pomak prema realizaciji 
prvenstveno velikih, kapitalnih projekata milijun-
ske vrijednosti, koji Gradu Ivancu prethodno nisu 
„prolazili“ ili su neprestano bili „na čekanju“.

Ono što smo dugi niz godina čekali, potkraj 
prošle godine napokon smo i dočekali od aktualne 
Vlade, a to je fiskalno poravnanje koje su donijele 
izmjene Zakona o financiranju jedinica lokalne i 

područne (regionalne)samouprave. Pojednostav-
ljeno rečeno, ovim zakonskim izmjenama država 
je gradovima, općinama i županijama prepustila 
prihode od poreza i prireza na dohodak, što se 
direktno odrazilo i na povećanje proračuna Grada 
Ivanca. 

Slijedom toga, za 2018. godinu u proračunu 
Grada Ivanca planiran je rast prihoda od 8,7 mi-
lijuna kuna pa ukupni proračun iznosi 41,29 mili-
juna kuna. Po tom pitanju bilo je dosta nagađanja 
u javnosti u smislu da bi rast prihoda za Ivanec 
trebao biti i veći, čak preko 10 milijuna kuna. 

Međutim, budući da Vlada RH nije precizno 
odredila visinu ovih prihoda kao i na činjenicu da 
tijekom godine oni mogu oscilirati, a i zbog stava 
Ministarstva financija da je ovo izravnanje maksi-
malno koje se može očekivati, prihode smo plani-
rali realno, smatrajući da bi u ovom trenutku sve 
više od toga bilo rizično. U proračun su uvršteni i 
očekivani  prihodi temeljem projekata i programa 

koji su već kandidirani na natječaje EU fondova i 
državnih ministarstava. 

Sve spomenuto – povećanje proračuna, već 
odobrena sredstva iz EU fondova u 2017. godi-
ni kao i očekivana sredstva od već kandidiranih 
i novih projekata koje ćemo aplicirati na EU i na-
cionalne fondove, kao i rast drugih proračunskih 
prihoda – omogućit će pojačan investicijski ciklus 
u 2018. godini na cijelom gradskom području.

Ove godine predstoje veliki radovi na izgradnji 
cestovne, komunalne i gospodarske infrastruktu-
re. Najveći projekti bit će asfaltiranje niza neraz-
vrstanih cesta na cijelom području grada (prema 
programu usuglašenom s mjesnim odborima), 
zatim, rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Pri-
gorcu i izgradnja parkirališta (iz EU Fonda za ru-
ralni razvoj), izgradnja reciklažnog dvorišta gra-
đevinskog otpada te uređenje trgova i parkova.

Nastavlja se i investicijski ciklus u društvenoj 
infrastrukturi. Ove godine slijedi daljnja izgrad-
nja Muzeja planinarstva Ivanec, kao i izgradnja, 
uređenje i opremanje društvenih domova u Ka-
niži, Osečkoj, Vuglovcu-Gečkovcu i Škriljevcu te 
adaptacija/izrada projekata za domove u Jerov-
cu Gornjem i Donjem. Do kraja godine u planu je 

stavljanje u funkciju dijela prostora za potrebe 
rada braniteljskih i drugih civilnih udruga u brani-
teljskoj zgradi (Gajeva ulica u Ivancu), dok zgradi 
u Nazorovoj 6 predstoji kompletna energetska 
obnova. 

S radom i dalje nastavlja Projektni ured Grada 
Ivanca, koji je povlačenjem značajnijih novčanih 
sredstava iz EU fondova već u 2017. godini poka-
zao opravdanost svoga osnivanja.

To su tek najvažniji projekti, 
no nikako ne i jedini na kojima 
ćemo raditi u 2018. godini. Da-
leko šire i detaljnije o drugim 
planiranim programima i ra-
dovima možete doznati u in-
tegralnom proračunu za 2018. 
i u pratećim gradskim progra-
mima koji su Vam dostupni na 
gradskoj internetskoj stranici 
www.ivanec.hr

Ovaj Proračun u malom 
dodatan je prilog u nastoja-
nju gradske uprave da ne-
prestano povećava razinu 
transparentnosti svoga rada 
i poslovanja. Po tom pitanju 
Grad Ivanec je već niz godina 
u samom nacionalnom vrhu. 
Među ostalim, i u 2017. godi-
ni (jednako kao i u 2016.) In-
stitut za javne financije je po 
transparentnosti proračuna 
ponovno uvrstio Grad Ivanec u odabranu grupu 
najtransparentnijih u Hrvatskoj. Svakako da je to 
rezultat koji nas čini ponosima, ali i obvezuje na 
zadržavanje takvog trenda i postizanje još veće 
izvrsnosti.

Smatram da transparentnost podrazumijeva 
i neprestanu komunikaciju s građanima te osluš-
kivanje njihovih razmišljanja, želja i potreba, ali i 
uvažavanje primjedbi i sugestija danih u dobroj 
vjeri i nastojanju da svi zajedno pridonesemo rea-
lizaciji odluka i programa koje će rezultirati pove-
ćanjem kvalitete života svih naših građana.

Stoga Vas, poštovani građani, i ove godine 
pozivam da budete naši aktivni sugovornici. Ša-
ljite nam svoje prijedloge i komentare ne samo 
na proračun, već i na mnoge druge odluke koje 
se odnose na komunalni, socijalni i društveni ži-
vot našega grada, a koje redovito objavljujemo u 
rubrici Savjetovanja sa zainteresiranom javnošću 
na web stranici Grada. Javite nam se i putem kon-
takt obrasca koji je također dostupan na mrežnim 
gradskim stranicama. 

U uvjerenju da je pred nama uspješna investi-
cijska godina i da ćemo u suradnji s Vama ostvari-
ti zadane ciljeve, srdačno Vas pozdravljam i želim 
svima sretnu i zdravu 2018. godinu!

Vaš gradonačelnik, Milorad Batinić

Proračun u malom Grada Ivanca 
za 2018. godinu

I bješe na Badnjak u Prigor-
cu baš kao što u stihovima koji 
kažu: „U štalici prostoj leži dje-
tešce, na slamici oštroj, kao ja-
nješce“. A za atmosferu kojom 
su o netom minulom Božiću 
ponovno uprizorili najljepšu i 
najčudesniju biblijsku priču, za-
služni su članovi Udruge građa-
na Prigorec  u suradnji s učeni-
cima i učiteljima svoje Područne 
škole, ali i mještanima, sa žu-
pnikom, društvenim zborom i 
svim ljudima dobre volje.

 Uz mnogo rada, oni su od 
kukuruzovine i zimzelena po-
digli prostu štalicu, pod nju 
stavili ovčice, janjad i magar-
čića, okupili pastire te brojnom 

okupljenom puku dočarali 
okružje skromnosti i siromaš-
tva u kojemu je Bogočovjek si-
šao među ljude. Prizori Josipa 
i Marije koji bdiju nad djeteš-
cem te poklonstva triju kralje-
va koji su Sveto dijete darivali 
smirnom, zlatom i tamjanom, 
kao i anđeoski zbor u bijelom 

te pastiri uz vatru još su više 
pridonijeli čarobnoj atmosferi 
nadolazećeg Božića. 

Nakon uprizorenja jaslica, 
domaćini su sve prisutne poča-
stili čajem i kuhanim vinom, a 
nakon toga su svi zajedno kre-
nuli na kasnovečernju božićnu 
misu u kapeli Sv. Duha.(ljr) 

NAŠI NAJSTARIJI Grad Ivanec priredio tradicionalno druženje s najstarijim sugrađanima 

„lijepo je čuti kad te se 
netko sjeti i kaže „hvala“
 ˝ Na božićno druženje i darivanje bilo je pozvano 876 građana starijih od 76 godina, a svima 

okupljenima izraze zahvalnosti i blagdanske čestitke uputila je zamjenica gradonačelnika L. Kozina
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Gradski vijećnici i vijećnice te članovi KUD-a Salinovec s 
bakama i djedovima otplesali su Bečki valcer

Na druženju se okupio velik broj najstarijih građana s cijelog gradskog područja

Udruga „Nada“ i 
Grad Ivanec
„Za sigurnu 
i dostojnu 
starost“

 Skupu se obratila i Katari-
na Maček Stjepanović, socijal-
na radnica u Udruzi udomitelja 
Nada, koja je s Gradom Ivan-
cem realizirala vrijedan pro-
jekt namijenjen upravo našim 
najstarijim sugrađanima. Na-
ime, budući da je primijećeno 
da su starije osobe često žrtve 
prijevara i krađa, da pojedinci 
zloupotrebljavaju njihovu ne-
informiranost oko sklapanja 
ugovora o doživotnom i do-
smrtnom uzdržavanju te da ne 
znaju kome se obratiti o sluča-
jevima kada nemaju novca za 
uzdržavanje ili se zbog starosti 
i bolesti više ne mogu brinuti o 
sebi, tiskan je informativni le-
tak s jasnim i kratkim obavije-
stima i informacijama što uči-
niti u pojedinim slučajevima. 

Letak je naslovljen „Za 
sigurnu i dostojnu starost“, 
njegovo tiskanje financirao je 
Grad Ivanec i podijeljen je svim 
nazočnim građanima.(ljr)

Pozdravne riječi i želje za 
dobrim zdravljem uputila je 
zamjenica gradonačelnica

U podjelu poklona uključili 
su se gradski vijećnici

PRIGOREC Udruga građana Prigorec uprizorila žive jaslice

„U jaslicam’ prostim rodio se Bog…“

 ˝ Članovi Udruge građana Prigorec, učenici, učitelji i mještani uložili 
su mnogo truda u oživotvorenje najčarobnije od svih biblijskih priča

Pastoralna atmosfera betlehemske štalice
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Anđeoski zbor u bijelom
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Može li se proračun 
mijenjati?

Proračun je planski do-
kument, ali Zakon nalaže 
da se on mora mijenjati i 
prilagođavati aktualnim pri-
likama i situaciji pa se tako 
proračun može mijenjati is-
ključivo tijekom proračunske 
godine (izmjene i dopune 
proračuna, tzv. rebalans).

  OPIS                         PRORAČUN PROJEKCIJA PROJEKCIJA
2018. 2019. 2020.

A)RAČUN PRIHODA I RASHODA 
Prihodi poslovanja                                41.134.315,06 39.336.941,00 38.634.381,00
Prihodi od prodaje 
nefinancijske    imovine   

161.160,00   142.400,00  142.400,00

Rashodi poslovanja                             23.597.997,56 22.636,941,00 23.034.381,00
Rashodi za nabavu 
nefinancijske    imovine

17.517.477,50 16.697.400,00 15.597.400,00

 RAZLIKA-VIŠAK/MANJAK               180.000,00 145.000,00   145.000,00

B)RAČUN FINANCIRANJA
Primici financiranja                                                      0,00  0,00 0,00  
 Izdaci financiranja                                    180.000,00                        145.000,00 145.000,00
NETO ZADUžIVANJE/FINANCIRANJA -180.000,00 -145.000,00 -145.000,00

PRORAČUN UKUPNO
PRIHODI I PRIMICI                               41.295.475,06 39.479.341,00 38.776.781,00
RASHODI I IZDACI                               41.295.475,06 39.479.341,00 38.776.781,00
VIŠAK/MANJAK                                                                         0,00 0,00 0,00

OPĆENITO O 
PRORAČUNU

STRUKTURA 
PRORAČUNA

Proračun je temeljni financijski akt u kojem su 
iskazani svi planirani godišnji prihodi i primici te 
svi rashodi i izdaci Grada vezani uz funkcioniranje, 
održavanje i razvoj Grada. Proračun donosi Grad-
sko vijeće.

Proračun se odnosi na fiskalnu godinu, a to je 
razdoblje od 12 mjeseci, koje počinje 1. siječnja i za-
vršava 31. prosinca.

Bitno je da proračun postigne načelo uravno-
teženosti, odnosno, prihodi i primici trebaju biti 
jednaki rashodima i izdacima!

Ovaj Proračun u malom sažetak je Proračuna 
Grada Ivanca za 2018. godinu i on u kratkim crtama 
objašnjava planove i aktivnosti Grada u vezi kori-
štenja gradskog novca.

1. Nacrt proračuna izrađuje Upravni 
odjel za proračun, financije i gospo-
darstvo na temelju financijskih plano-
va, odnosno programa odjela gradske 
uprave u kojima su konsolidirani finan-
cijski planovi proračunskih korisnika i 
isti se dostavlja gradonačelniku Grada 
Ivanca do 15. listopada tekuće godine

2. Gradona-
čelnik prijedlog 
Proračuna do-
stavlja Grad-
skom vijeću do 
15. studenog 
tekuće godine

3.Prije održavanja javne sjednice, 
prijedlog Proračuna prolazi savjeto-
vanje sa zainteresiranom javnošću 
putem internetskih stranica Grada 
Ivanca, gdje svi zainteresirani mogu 
davati prijedloge i mišljenja grado-
načelniku o prihodima i rashodima 
predviđenima u prijedlogu Proračuna

4.Gradsko vijeće na javnoj 
sjednici raspravlja o prijedlogu 
Proračuna, analizira programe 
i proračunsku politiku koju je 
predložio gradonačelnik te do-
nosi Proračun najkasnije do 31. 
prosinca tekuće godine

Proces donošenja proračuna:

Proračunski korisnici?
Proračunski korisnici su državna tijela, 

ustanove, vijeća manjinske samouprave, 
proračunski fondovi i mjesna samouprava 
čiji se rashodi za zaposlene i/ili materijalni 
rashodi osiguravaju u proračunu.

Proračunski korisnici  Grada Ivanca 
jesu:

-Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav Kr-
klec“ Ivanec

-Dječji vrtić „Ivančice“ Ivanec

Organizacija gradske uprave
Gradonačelnik sa svoja dva zamjenika upravlja radom sljedećih upravnih odjela:
1. Upravni odjel za poslove gradonačelnika
2.Upravni odjel za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu
3.Upravni odjel za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša, unutar kojeg je ustrojen Odsjek za komunalno gospodarstvo
4.Upravni odjel za proračun, financije i gospodarstvo, unutar kojeg je ustrojen Odsjek za lokalni ekonomski razvoj i strategijsko 

planiranje

Što ako Gradsko vijeće ne donese Proračun do 
kraja tekuće godine za iduću godinu?

Ukoliko Gradsko vijeće ne donese proračun 
prije početka godine, privremeno se, a najduže za 
prva tri mjeseca proračunske godine, na osnovi 
odluke o privremenom financiranju (koju donosi 
predstavničko tijelo do 31. prosinca na prijedlog 
gradonačelnika), nastavlja financiranje poslova, 
funkcija i program tijela jedinica lokalne i područ-
ne (regionalne) samouprave i drugih proračun-
skih korisnika u skladu s posebnim zakonom.

Proračun se sastoji od:
OPĆEG DIJELA: sastoji se od Računa prihoda i 

rashoda (planirani prihodi za proračunsku godinu 
iskazuju se po vrstama i izvorima iz kojih se ostva-
ruju, a rashodi i izdaci po ekonomskoj klasifikaciji 
kojoj služe, a u skladu s Računskim planom pro-
računa koji je propisan) i odRačuna financiranja 
(njime seiskazuju se svi planirani primici od finan-
cijske imovine i primljenih zajmova te svi izdaci za 
financijsku imovinu i otplatu zajmova za proračun-
sku godinu.

POSEBNOG DIJELA: sadrži rashode i izdatke 
raspoređene u programe, koji se sastoje od ak-
tivnosti i projekata, a čiji su nositelji upravni odjeli 
gradske uprave i njihovi proračunski korisnici (or-
ganizacijska klasifikacija).

Rashodi i izdaci u posebnom dijelu proračuna 
iskazuju se prema ekonomskoj klasifikaciji (račun-
ski plan), funkcijskoj klasifikaciji te izvorima finan-
ciranja.

Proračunske klasifikacije predstavljaju okvir 
kojim se iskazuju i sustavno prate prihodi i pri-
mici te rashodi i izdaci po nositelju, cilju, namje-
ni, vrsti, lokaciji i izvoru financiranja, što omogu-
ćuje lakšu kontrolu, provedbu i transparentnost 
proračuna.

PLANA RAZVOJNIH PROGRAMA: sastavlja se 
za trogodišnje razdoblje, sadrži ciljeve i prioritete 
razvoja grada povezane s programskom i organi-
zacijskom klasifikacijom proračuna.

PlAN 
PRORAČUNA 
GRADA 
IVANCA 
ZA 2018. I 
PROJEKCIJE 
ZA 2019.-
2020. 

PlANIRANI PRIHODI I PRIMICI PRORAČUNA ZA 2018. 
Vrsta prihoda/primitaka Plan (kn)

2018.
           
Udio

PRIHODI POSLOVANJA 41.134.315,06 99,6%
Prihodi od poreza 23.715.000,00
Porez i prirez na dohodak 22.450.000,00
Porezi na imovinu 855.000,00
Porezi na robu i usluge 410.000,00
Pomoći od subjekata unutar opće države 8.881.756,50
Pomoći proračunu iz drugih proračuna 4.242.082,50
Pomoći od izvanproračunskih korisnika 116.450,00
Pomoći proračunskim korisnicima iz proračuna 
koji im nije nadležan 175.724,00

Pomoći iz državnog proračuna temeljem prijenosa 
EU sredstava 4.347.500,00

Prihodi od imovine 1.075.750,00
Prihodi od financijske imovine 108.250,00
Prihodi od nefinancijske imovine 967.500,00
Prihodi od administrativnih pristojbi i po 
posebnim  propisima 6.980.037,56

Upravne i administrativne pristojbe                                                               526.000,00
Prihodi po posebnim propisima 1.931.737,56
Komunalni doprinosi i naknade 4.522.300,00
Prihodi od prodaje proizvoda i robe te 
pruženih usluga i 
prihodi od donacija

386.771,00

Prihodi od prodaje proizvoda i robe te pruženih 
usluga 312.771,00

Donacije od pravnih i fizičkih osoba 74.000,00

Kazne, upravne mjere i ostali prihodi 95.000,00
Kazne i upravne mjere 25.000,00
Ostali prihodi 70.000,00
PRIHODI OD PRODAJE NEFINANCIJSKE 
IMOVINE 161.160,00 0,4%

Prihodi od prodaje neproizvedene dugotrajne 
imovine 105.760,00
Prihodi od prodaje materijalne imovine- prirodnih 
bogatstava 105.760,00

Prihodi od prodaje proizvedene dugotrajne 
imovine 55.400,00

Prihodi od prodaje građevinskih objekata 42.400,00
Prihodi od prodaje prijevoznih sredstava 13.000,00
PRIMICI OD ZADUŽIVANJA 0,00 0%

U k u p n o : 41.295.475,06 100,0%

PLANIRANI PRIHODI PRORAČUNA GRADA IVANCA ZA 2018. GODINU PREMA IZVORIMA FINANCIRANJA

Vrsta prihoda/primitaka Planirano za 2018. Udio

OPĆI PRIHODI I PRIMICI 27.451.258,56 66,6%

TEKUĆE I KAPITALNE POMOĆI (NAMJENSKI PRIHODI) 8.881.756,50 21,0%

TEKUĆE I KAPITALNE DONACIJE (NAMJENSKI PRIHODI) 74.000,00 0,4%

PRIHODI ZA POSEBNE NAMJENE (NAMJENSKI PRIHODI) 4.727.300,00 11,5%

PRIHODI OD PRODAJE IMOVINE (NAMJENSKI PRIHODI) 161.160,00 0,5%

PRIMICI OD ZADUžIVANJA (NAMJENSKI PRIHODI) 0,00 0%
U k u p n o : 41.295.475,06 100,0%

Napomena: U općim prihodima i primicima, tekućim i kapitalnim pomoćima te donacijama sadržani su i prihodi dvaju prora-
čunskih korisnika,čija namjena je, naravno, financiranje rashoda ustanova. Ukupna vrijednost tih prihoda iznosi1.934.545,00 kuna.

Prihodi u proračun u najvećoj mjeri do-
laze kao porezni prihodi (porez na doho-
dak, prirez na porez na dohodak, porez na 
promet nekretninama, porez na potroš-
nju alkoholnih i bezalkoholnih pića, porez 
na kuće za odmor). Namjena, odnosno 
korištenje ove vrste prihoda nije strogo 
određeno i nazivaju se opći prihodi pro-
računa.

U opće prihode ulaze još prihodi od 
imovine, kao što su kamate na depozite 
po viđenju, prihodi od zateznih kamata, 
prihodi od najma (korištenja) imovine.

Prihodi od pomoći od subjekata unu-
tar općeg proračuna te prihodi od dona-
cija jesu prihodi koji se moraju utrošiti za 
namjenu za koju su i dodijeljeni.

Prihodi za posebne namjene imaju 

unaprijed definiranu namjenu, a dolaze 
kao prihodi od komunalnog doprinosa, 
komunalne naknade, vodnog doprinosa, 
prihodi od sufinanciranja građana, na-
knade za korištenje odlagališta, od na-
knada za nezakonito izgrađene objekte u 
prostoru, doprinosA za šume, naknada za 
dimnjačarsku koncesiju, prihodi od pro-
daje imovine, primici od zaduživanja.

Odjel Planirano za 2018. Udio

PREDSTAVNIČKA I IZVRŠNA TIJELA 780.000,00 2%

UPRAVNI ODJEL ZA  POSLOVE GRADONAČELNIKA 1.097.790,00 3%

UPRAVNI ODJEL ZA LOKALNU SAMOUPRAVU, IMOVINU I JAVNU NABAVU 18.298.084,85 44%

UPRAVNI ODJEL ZA URBANIZAM, KOMUNALNE POSLOVE I ZAŠTITU OKOLIŠA 15.736.970,00 38%

UPRAVNI ODJEL ZA PRORAČUN, FINANCIJE I GOSPODARSTVO 5.382.630,21 13%
U k u p n o : 41.295.475,06 100,0%

PREDSTAVNIČKA I IZVRŠNA TIJELA

PREDSTAVNIČKA I IZVRŠNA TIJELA 780.000,00

1.Rad predstavničkih i izvršnih tijela (naknade za dužnosnike, reprezentacija, rashodi 
protokola, proračunska pričuva)        662.000,00

2.Rad političkih stranaka (donacije političkim strankama temeljem zastupljenosti 
članova u Gradskom vijeću)     118.000,00

RASHODI I IZDACI PRORAČUNA GRADA IVANCA ZA  2018. PO ODJElIMA:

66,6%21,0%

11,5% 0,4% 0,5%
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UPRAVNI ODJEL ZA POSLOVE GRADONAČELNIKA
UPRAVNI ODJEL ZA POSLOVE 
GRADONAČELNIKA 1.097.790,00

1.Financiranje osnovnih aktivnosti (rashodi za 
zaposlene i materijalni rashodi) 398.790,00

2.Odnosi s javnošću, informiranje i promidžba 
(novinski i elektronski mediji, web stranice Grada, 
Ivanečke novine, promidžbeni materijali)

514.000,00

3.Aktivnosti vjerskih zajednica(kapitalne donacije 
župama za zaštitu i čuvanje objekata i inventara u 
sakralnim objektima, dovršetak kapelice na Ivančici)

     185.000,00

UPRAVNI ODJEL ZA LOKALNU SAMOUPRAVU, IMOVINU I JAVNU NABAVU

UPRAVNI ODJEL ZA LOKALNU SAMOUPRAVU, 
IMOVINU I JAVNU NABAVU 18.298.084,85

1.Financiranje osnovnih aktivnosti (rashodi za 
zaposlene i materijalni rashodi) 1.045.900,00

2.Vatrogastvo, zaštita i sigurnost(financiranje 
Vatrogasne zajednice Grada Ivanca, sustava civilne 
zaštite)

  892.205,00

3.Javne potrebe u kulturi(financiranje rada Gradske 
knjižnice i čitaonice, sufinanciranje programa Pučkog 
otvorenog učilišta i rekonstrukcija kino dvorane, 
kulturno-umjetničkog amaterizma, zaštita Arheološkog 
lokaliteta, opremanje Muzeja planinarstva za izložbe, 
održavanja kulturnih manifestacija, izgradnja Muzeja 
planinarstva)

    5.295.385,59

4.Javne potrebe u sportu(donacije Zajednici 
sportskih udruga za rad sportskih društava, najam 
dvorana, održavanje terena, izgradnja sportskih 
igrališta i zona)

1.121.500,00

5.Predškolski odgoj i obrazovanje(rad Dječjeg 
vrtića, sufinanciranje ostalih vrtića, škola plivanja, 
sufinanciranje prijevoza učenika, studentske stipendije, 
naknade učenicima i mentorima, sufinanciranje najma 
škola u Radovanu i Salinovcu)

   5.767.369,26

6.Socijalna skrb(podmirenje dijela troškova 
stanovanja, pomoć kod rođenja djeteta, donacije 
udrugama umirovljenika i udrugama osoba s 
teškoćama u razvoju i s invaliditetom, pomoć 
najstarijim građanima za blagdane, sufinanciranje 
nabave ogrjeva, maturalnih i đačkih putovanja, 
pomoć u kući starijim osobama, pomoć obiteljima po 
pojedinačnim zahtjevima)

     522.475,00

7.Javne potrebe ostalih udruga građana(financiranje 
Crvenog križa, udruga civilnog društva) 180.500,00

8.Upravljanje zgradama i prostorima u vlasništvu 
grada (uređenje i izgradnja društvenih domova i 
prostora)

3.389.750,00

9.Stanovanje(održavanje stambenog prostora u 
vlasništvu grada) 83.000,00

KAPITALNI PROJEKTI:
Muzej planinarstva
društveni domovi (izgradnja) u naseljima Kaniža, Osečka, Vuglovec-Gečkovec, Škriljevec
društveni domovi (adaptacija, uređenje) u naseljima Jerovec Gornji i Jerovec Donji
uređenje prostora u Ul. Lj. Gaja (braniteljska zgrada)
energetska obnova zgrade u Ul. V. Nazora 6

Slobodno se može reći da 
Ivanec ne pamti koncert kakav je 
u petak, 28. prosinca, u nazočno-
sti oko tisuću posjetitelja, održan 
u srednjoškolskoj sportskoj dvo-
rani! Gotovo sat i pol koncertnog 
programa publika je provela u 
uživanju u raznolikom programu 
što su ga izveli zborovi, ansambli 
i solisti koji nose glazbeni život 
našega grada, kao i gosti koji su 
svojim izvedbama gledatelje go-
tovo digli na noge.

Prvi dio programa bio je 
svečaniji, a u njemu su kvalite-
tu svoga stvaralaštva, kojom 
su se u 2017. godini potvrdili (i) 
na nacionalnoj razini, prikazali 
Vokalni ansambl Sakcinski sa 
zvjezdanom solisticom Lucijom 
Šambar, pod vodstvom glazbe-
ne pedagoginje Nade Peček te 
Mješoviti pjevački zbor KUD-a 
Rudolf Rajter pod ravnanjem 
Jelene Gotal. Nastupio je i Tam-
buraški orkestar KUD-a Itas, 
pod vodstvom Petra Heheta, uz 
solističke nastupe svog glazbe-
nog veterana Stjepana Sankovi-
ća.. Bio je ovo i prvi veliki nastup 
Zbora djelatnika Osnovne škole 
Ivanec koje također vodi N. Pe-
ček, a koji se nakon prvobitnog 

„grča“ zbog nastupa na velikoj 
sceni i pred brojnom publikom 
brzo oslobodio te, potaknut 
pljeskom i podrškom publike, 
pokazao da je Ivanec dobio novu 
glazbenu kvalitetu o kojoj će se 
tek čuti.

Publika je sjajno prihvatila 
i drugi, moderniji dio koncerta, 
ispunjenim stranim skladbama 

BOŽIĆNI KONCERT  U organizaciji Grada Ivanca, KUD-ova, zborova i solista

Koncert kakav Ivanec ne pamti…
 ˝ Svi sudionici programa svojim su izvedbama uljepšali blagdansko 

raspoloženje i prikazali djelić svoga stvaralaštva kojim su ime Ivanca 
na najljepši način u protekloj godini pronijeli širom Hrvatske

božićnog karaktera. Aplauzom 
je nagradila izvedbe solistice 
Lucije Job, dok su plesni paro-
vi Ivana Matić i Mateo Mudri te 
mladi Paula Čavlek i Dominik 
Biškup, izazvali burno odobra-
vanje i pljesak gledatelja. A duet 
violina Glazbene škole Varaždin 
u sastavu Ruta Bobić i Ema Pe-
rić, uz glasovirsku pratnju Mo-
nike Zlatarek, koji je izveo Cor-
delovu skladbu „Por Una Cabez“ 
(iz besmrtnog filma Scent of a 
Woman), publika je odslušala u 
dahu i nagradila aplauzom za 
pamćenje. Koncert je završio za-
jedničkim nastupom svih izvo-
đača uz Adeste fideles te Ra-
detzky maršem te time Ivanec, 

nakon božićnih, uveo i u radost 
novogodišnjih blagdana. Pro-
gram je nadahnuto vodila Vesna 
Matišić.

U skladu s tradicijom, za sve 
izvođače je nakon koncerta pri-
ređeno druženje, na kome se 
svim izvođačima i njihovim vo-
diteljima obratio i zahvalio im na 
prekrasnom glazbenom ugođa-
ju gradonačelnik Milorad Bati-
nić. I sam dirnut nesvakidašnje 
lijepom koncertnom atmosfe-
rom, uputio im je čestitke na nji-
hovu radu, uspjesima, atmosferi 
koju su priuštili građanima te 
ih pozvao da svojim nastupima 
i češće kroz godinu razvesele 
građane.(ljr)

Prvi put pred „velikom“ publikom, i to uspješno – Zbor djelatnika OŠ Ivanec
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Pjevačica anđeoskog glasa 
– solistica VA Sakcinski 
Lucija Šambar

Moderne božićne skladbe 
u izvedbi Lucije Job

Publika je pljeskom nagradila sjajni nastup ivanečkih plesnih parova

Zbor KUD-a Rudolf Rajter i Tamburaški orkestar KUD-a Itas Ivanec

Dimenzija više uz pjesmu četverostrukih državnih 
prvakinja, pjevačica VA Sakcinski

Publika ih je pratila bez daha - duet violina Glazbene škole 
Varaždin

Solist Stjepan Sanković

UPRAVNI ODJEL ZA URBANIZAM, KOMUNALNE POSLOVE I ZAŠTITU 
OKOLIŠA

UPRAVNI ODJEL ZA URBANIZAM, 
KOMUNALNE POSLOVE I ZAŠTITU OKOLIŠA 15.736.970,00

1.Financiranje osnovnih aktivnosti (rashodi za 
zaposlene i materijalni rashodi) 1.080.510,00

2.Javni radovi 78.160,00

3.Komunalna djelatnost održavanja (održavanje 
zelenih površina, nerazvrstanih cesta, javne rasvjete, 
vodotoka, igrališta za djecu, prigodno ukrašavanje 
grada)

  3.317.300,00

4.Gradnja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture(gradnja dječjih igrališta, prometnica 
i prometnih površina, javna rasvjeta, groblja, trgovi i 
parkovi, objekti za gospodarenje otpadom)

10.780.000,00

5. Promet (nabava opreme)          40.000,00

6.Urbanizam(GIS) 140.000,00

7.Zaštita okoliša(zbrinjavanje lešina s javnih površina, 
zbrinjavanje napuštenih životinja, deratizacija, 
zelena čistka,  intervencije po nezakonitoj izgradnji i 
građevinskoj inspekciji, (su) financiranje odvoza smeća 
za staračka domaćinstva)

301.000,00

KAPITALNI PROJEKTI:
rekonstrukcija nerazvrstane ceste NC1-018 u Prigorcu i izgradnja parkirališta
modernizacija-asfaltiranje nerazvrstanih cesta
gradnja i uređenje groblja na području grada
reciklažno dvorište građevinskog otpada
gradnja i uređenje trgova i parkova

UPRAVNI ODJEL ZA PRORAČUN, FINANCIJE I GOSPODARSTVO

UPRAVNI ODJEL ZA PRORAČUN, FINANCIJE I 
GOSPODARSTVO 5.382.630,21

1.Financiranje osnovnih aktivnosti (rashodi za 
zaposlene i materijalni rashodi) 835.500,00

2.Materijalni i ostali rashodi administracije      1.662.110,00

3.Programi razvoja poduzetništva (subvencije 
kamata, promidžba grada i posjet poslovnim sajmovima, 
organizacija gospodarskog sajma, otplata kredita za 
PoslovnU zona d.o.o., Projektni ured)

 2.512.320,21

4.Programi razvoja turizma (djelatnost TZ grada Ivan-
ca, definiranje pojavnosti grada Ivanca i ivanečkog kraja)         295.500,00

5.Poljoprivreda (subvencije poljoprivrednicima, 
Županijski savez poljoprivrednih udruga) 69.200,00

6.Šumarstvo (Centar za urbane i privatne šume) 8.000,00

KAPITALNI PROJEKT
Projektni ured- nastavak projekta u 2018. godini
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U srijedu, 20. prosinca, Djed 
Božićnjak svojom je veselom po-
javom i punom vrećom darova 
oduševio članove Udruge osoba s 
intelektualnim poteškoćama Iva-
nečko sunce. Nestrpljivi članovi 
udruge dočekali su ga glazbom i 
pjesmom u srednjoškolskom am-
fiteatru, gdje su se okupili u pratnji 
svojih roditelja, rodbine i volontera.

Uvertira u susret s Djedom 
Božićnjakom bio je prigodni pro-
gram koji je prvi put organiziran 
u suradnji s Udrugom Hoću ži-
vot, u kojeg su članovi istoime-
nog benda ispunili koncertom s 

najljepšim božićnim pjesmama. 
Članovima Sunca i njihovim pra-
titeljima mnoštvo su inspirativ-
nih riječi i božićnih poruka uputili 
i predsjednik i član Udruge Hoću 
život Jonatan Vukov i Marin Še-
stak, dok je kratku crticu iz Isuso-
va života pročitala Anica Bukovec.

Božićnu čestitku te izraze za-
hvalnosti članovima, roditeljima, 
suradnicima i svima ostalima koji 
pomažu Ivanečkom suncu uputi-
la je njegova predsjednica Ljerka 
Rogina. Nabavu poklon paketića 
za četrdesetak članova udruge 
financirao je Grad Ivanec.(aj)

Međunarodni dan oso-
ba s invaliditetom, 3. pro-
sinca, Udruga tjelesnih in-
valida ILO Ivanec obilježila 
je skupom u društvenim 
prostorima u Gajevoj ulici. 
Tom se prilikom njen pred-
sjednik Juraj Putarek osvr-
nuo na položaj invalidnih 
osoba u našoj županiji, gdje 
ih je evidentirano 18.962, 
što znači da 10,8% od uku-
pnog broja stanovništva 
ima neku vrstu invaliditeta. 
Putarek je afirmativno go-
vorio o aktivnostima Grada 
Ivanca usmjerenim pomoći 
toj populaciji:

-Grad Ivanec otklonio je 
sve arhitektonske barijere 
koje su bile u nadležnosti 

gradskih službi, uključu-
jući i spuštanje rubnjaka 
na ulicama i na obilaznici. 
Prijemni šalter u Gradskoj 
vijećnici preseljen je u pri-

zemlje, čime je omogućen 
i pristup osobama u koli-
cima. Barijera ima još na 
prilazima nekim ustano-
vama koje su u nadležnosti 

države i županije, kao što 
su, primjerice, prilazi Sudu, 
Gruntovnici, Katastru te 
županijskim i državnim 
službama u zgradi u Arno-
ldovoj ulici („stara općina“) 
te u sportskoj dvorani, gdje 
neadekvatan ulaz i vrata 
sprečavaju pristup osoba-
ma s invaliditetom  – ista-
knuo je Putarek te Gradu 
zahvalio na pruženoj finan-
cijskoj i logističkoj pomoći.

Na parkirajte na 
mjestima za 
invalide!
Kritički se osvrnuo i na 

odnos pojedinih okolnih 
općina prema udruzi koje, 
unatoč tome što okuplja 

i pruža usluge i osobama 
koje žive na njihovu po-
dručju, ne prihvaćaju i ne 
prate njihove programe.

Čestitke udruzi u ime 
Grada uputila je resorna 
pročelnica Marina Držaić. 
Informirala je nazočne o 
načinima na koji Grad Iva-
nec pomaže osobama s 
invaliditetom te novim ini-
cijativama i aktivnostima 
koje je pokrenuo s ciljem 
njihova uključivanja na tr-
žište rada:

-Na skupu Poslovni 
uzlet Grad je inicirao otva-
ranje zaštitnih radionica u 
kojima bi se mogle zapo-
sliti invalidne osobe i u tom 
kontekstu je poslana važna 

poruka državnim instituci-
jama. U Dječjem vrtiću Grad 
je financirao zapošljava-
nje medicinske sestre koja 
pruža pomoć i djeci s po-
teškoćama u tjelesnom i 
intelektualnom razvoju, a 
u vrtiću je opremljena i tzv. 
senzorna soba. Usto, Grad 
je sudjelovao i u oprema-
nju posebne sobe u OŠ, 
koja služi za potrebe od-
mora djece s invaliditetom 
– istaknula je M. Držaić.

U nastavku svečanosti 
najboljim rekreativcima 
uručena su priznanja, a 
potom je druženje nastav-
ljeno u ležernom tonu, uz 
domjenak, glazbu i kolače.
(ljr)

   U petak, 8. prosinca, 
30-ak studenata Pravnog 
fakulteta Sveučilišta u Za-
grebu pod vodstvom doc. 
dr. sc. Marijane Majdak, 
posjetilo je Odgojni dom 
Ivanec. Uz stručno vod-
stvo ravnatelja prof. Elvisa 
Gotala i ostalih djelatnika 

doma, gosti su upoznati 
s radom ustanove koja se 
bavi pružanjem socijalnih 
usluga za djecu i mlađe 
punoljetne osobe s pro-
blemima u ponašanju. Ko-
risnici doma za posjetitelje 
su izveli scenski prikaz ko-
jeg su uvježbali u povodu 

Nikolinja. 
   Studenti su imali pri-

liku obići i odgojne grupe, 
školu i radionice u kojima 
korisnici pohađaju praktič-
nu nastavu koja je sastav-
ni dio njihova obrazovanja 
i resocijalizacije. Također, 
s odgojiteljima ustanove 

proveli su više sati u raz-
govoru o svakodnevnim 
problemima na koje nai-
laze u svome radu. Na taj 
način dobili su vrlo realan 
uvid u problematiku koja 
će biti dio njihove buduće 
profesionalne radne prak-
se. 

CRVENI KRIŽ
81 doza krvi 
za Bolnicu 
Varaždin

Ivanečko Gradsko društvo Cr-
venog križa u suradnji s Aktivom 
dobrovoljnih darivatelja krvi iz 
Ivanca u utorak je, 12. prosinca, 
provelo novu akciju prikupljanja 
krvi, ujedno i posljednju u prošloj 
kalendarskoj godini. Odazvalo joj 
se 84 građana, od kojih je priku-
pljena 81 krvna doza. Sve priku-
pljene količine životne tekućine 
upućene su varaždinskoj Općoj 
bolnici, za potrebe liječenja ži-
votno ugroženih pacijenata.

Priredbom održanoj u škol-
skoj sportskoj dvorani, učenici 
Osnovne škole Ivanec u srijedu 
su, 20. prosinca, u pravom smi-
slu te riječi uronili u duh Božića, a 
ujedno su prikazom svoga stva-
ralaštva raznježenim roditeljima 

i ponosnim učiteljima na najljep-
ši način kraju priveli nastavu u 
prvom polugodištu.

Učenici su priredili pravi bo-
žićni spektakl, ispunivši ga zbor-
skom pjesmom, glumom, plesom 
i stihovima posvećenim Božiću i 

rođenju malenoga Isusa. U dvo-
rani nije bilo dovoljno mjesta za 
sve roditelje, bake, djedove, uči-
telje i sve druge koji su došli čuti 
i vidjeti  izvedbe djece u sjajnim 
božićnim kostimima. Uz mnoš-
tvo poznatih božićnih pjesama, 
djeca su „Zvončiće“ otpjevala i 
na njemačkom jeziku, a publici su 
prikazali i niz duhovitih i razigra-
nih igrokaza, plesova i recitacija.

Mali vjesnici Božića svima su 
nazočnima uputili Božićnu če-
stitku, poručivši kako se prave 
vrijednosti Božića nalaze u srcu, 
a ne pod borom. Božićnu če-
stitku, ali i zahvalu na interesu, 
potpori i podršci u protekloj go-
dini svim učiteljima, roditeljima 
i učenicima uputio je ravnatelj 
škole Damir Jagić.(aj)

Već tradicionalno, Udruga 
građana Margareta u suradnji s 
Područnom osnovnom školom u 
Margečanu djeci i građanima toga 
kraja uljepšala je advent. Počet-
kom adventa članice Margarete 
prigodno su okitile centar mjesta i 
prostor oko vodenice, a pred ško-
lom su postavljene velike jaslice 
i adventski vijenac na fontani.

Uoči Božića u prostoru vatro-
gasnog doma održana je školska 
priredba ispunjena božićnim sti-
hovima, glumom i pjesmama. Na 
priredbi su srca roditelja i baka 
pjesmom dirnule Margaretice, 
a veselje je dosegnulo vrhunac 
nakon što se u dvorani pojavio 

i Djed Mraz koji je okupljenim 
mališanima podijelio 116 poklon 
paketa. 

Nakon priredbe, druženje je 
nastavljeno u vodenici gdje su 
članovi Margarete u narodnim 
nošnjama uprizorili tradicijske 
običaje - unošenje slame u kuću 
i “bajanje”. Djeca su večer pro-
vela u igri na slamici, a odrasli 
u pjevanju adventskih pjesama, 
uz vatru kraj kamina, kuhano 
vino i tradicijske kolače. Dariva-
nje djece i realizaciju programa 
svojom su novčanom i materi-
jalnom potporom omogućile sve 
margečanske udruge te privatni 
poduzetnici i obrtnici toga kraja. 

Tradicionalnim Božićnim 
koncertom održanim u školskoj 
sportskoj dvorani KUD Salino-
vec u nedjelju je, 10. prosinca, 
brojnim posjetiteljima ponovno 
prikazao svu ljepotu svoga fol-
klornog stvaralaštva te njime i 
simbolično kraju priveo bogatu 
radnu 2017. godinu. Okupljenoj 
publici te gostujućim ansambli-
ma dobrodošlicu su na početku 
priredbe poželjeli predsjednica 
KUD-a Jelena Lepoglavec i pred-
sjednik Vijeća MO-a Salinovec 
Stjepan Četrtek. U ime Grada 
Ivanca, skupu se obratio zamje-
nik gradonačelnika Branko Pu-
tarek te KUD-u Salinovec uputio 
čestitke na njihovu radu, brojnim 
nastupima i uspjesima koji su ih 
učinili reprezentantima folklor-

nog stvaralaštva našega grada 
i županije. U tom kontekstu po-
ručio im je da će ih Grad i dalje 
pratiti novčano i logistički.

U nastavku programa zaple-
sali su mlađi i odrasli članovi 
KUD-a Salinovec, a svojim na-
stupima božićni ugođaj uljepšali 
su i folkloraši Društva izvornog 
folklora iz Koprivničkog Ivanca i 
KUD-a Kraljica mira iz Podruta. 
Program je završio zajedničkom 
izvedbom pučke božićne pjesme 
„Narodi nam se Kralj Nebeski“. 

Potkraj priredbe dodijeljene su 
zahvalnice voditeljima folklora, 
pjevanja i sviranja Tihomiru Kuku-
liću, Robertu Štorgi i Jurici žibeku, 
koji svojim profesionalnim radom 
stoje iza svih uspjeha i brojnih 
priznanja KUD-a Salinovec.(ljr)

UDRUGA INVAlIDA U povodu 3. prosinca, Međunarodnog dana osoba s invaliditetom

Grad dao inicijativu 
za zapošljavanje 
invalidnih osoba 

 ˝ J. Putarek je afirmativno govorio o aktivnostima Grada Ivanca 
usmjerenim pružanju pomoći osobama s invaliditetom

Priznanja najboljima u rekreacijskim natjecanjima
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Udruga invalida Ivanec na prigodnom skupu u povodu 
Međunarodnog dana osoba s invaliditetom
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EC IVANEČKO SUNCE Koncert i darovi za članove Udruge osoba s intelektualnim poteškoćama

Djed Božićnjak 
razveselio 
ivanečka sunca

 ˝ Nabavu poklon paketića za četrdesetak 
članova udruge financirao je Grad Ivanec

Veseli posjet Djeda Božićnjaka članovima Ivanečkog sunca
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Predsjednica Lj. Rogina: Hvala svima koji pomažu Suncu!

ODGOJNI DOM IVANEC
Studenti Pravnog fakulteta u posjetu Pahinskom
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U OZRAČJU BOŽIĆA  Koncert u organizaciji KUD-a Salinovec

Dočarali atmosferu pučkog Božića
 ˝ Uručene su zahvalnice voditeljima foklora, pjevanja 

i sviranja T. Kukuliću, R. Štorgi i J. Žibeku
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„Narodi nam se“, u izvedbi svih sudionika programa

Božićni program KUD-a Salinovec 

ADVENT U MARGEČANU

Djed Mraz podijelio 
116 poklon paketa

 ˝ Novčanom i materijalnom potporom 
darivanje djece omoguće su sve margečanske 
udruge, privatni poduzetnici i obrtnici
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BOŽIĆNA RADOST U OŠ Ivanec tradicionalna Božićna priredba 

„Prave vrijednosti su u 
srcu, a ne pod borom“
 ˝ Školska sportska dvorana 

bila je pretijesna za veliko mnoštvo 
posjetitelja koji su pohrlili kako bi 
uživali u prikazu dječjeg stvaralaštva

Djeca su izvela i više duhovitih igrokaza
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Djelić plesne atmosfere s 
prekrasne školske božićne 

priredbe
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Okupljanjem članova Ivaneč-
ke rudarske čete i prijateljskih 
povijesnih postrojbi te misom 
koju je u ivanečkoj crkvi u povodu 
spomendana sv. Barbare, zaštit-
nice rudara, predvodio župnik vlč. 
Zoran Gložinić, u nedjelju, 3. pro-
sinca, održana je završnica Iva-
nečkih rudarskih dana 2017. 

Podsjećamo, središnja pri-
redba pod nazivom „Od ruda-
renja do kovanog novca“ lani 
je održana u lipnju, u sklopu 
proslave Dana grada. Tada je, u 
organizaciji Turističke zajednice 

grada Ivanca, održan bogat pro-
gram u kome su brojni posjeti-
telji pratili način taljenja rudače, 
pripremu materijala te kova-
nje prvog ivanečkog bakrenog 
novčića. Priređeni su i scenski 
prikazi pobune rudara i dolaska 
Crne kraljice te zaštite rudnika 
od strane vitezova, kao i atrak-
tivne viteške borbe i prezenta-
cije srednjovjekovnog oružja i 
opreme.

Spomenutim sadržajima za 
Barbarino, Rudarski dani i sim-
bolično su privedeni kraju. Uz 
Ivanečku rudarsku četu, na za-
vršnicu su došli i članovi Varaž-
dinske građanske garde i Zrinski 
garde Čakovec, Trakošćanskih 

streličara te Društva prijatelja 
narodnih običaja Maska. 

Nakon misnog slavlja koje 
je vlč. Gložinić posvetio (i) ru-
darima, svi posjetitelji druženje 
su nastavili na rudarskom do-
mjenku u župnoj dvorani. Neka-
dašnja rudarska i druga izvorna 
jela ivanečkog i okolnog kraja za 
tu su priliku pripremile članice 
Udruge građana Prigorec. Uz 
promicanje lokalnih tradicijskih 
kulinarskih vrijednosti, neka od 
njih svakako mogu naći svoje 
mjesto u budućem brendiranju 
ivanečke gastro-ponude. 

Uz Grad Ivanec, manifesta-
ciju su poduprli Ministarstvo 
turizma, HTZ i županijski TZ.(ljr)

U Izletištu Jarki u Prigorcu 
održana je 8. planinarska noć, 
tradicionalna manifestacija 
kojom Planinarski klub u pri-
godnom tonu, podjelom pri-
znanja Hrvatske planinarske 
obilaznice i nagrada za najbo-
lja fotografska ostvarenja, kra-
ju privodi svoju bogatu radnu 
godinu.

U natječaju za najbolje pla-
ninarske fotografije sudjelovalo 
je 30 autora sa 79 fotografija. 
U klupskoj kategoriji nagrađeni 
su Tomislav Gotić, Duško Vitez i 
Nenad Novak. U otvorenoj kate-
goriji nagrade su pripale Sandri 
Šamec, Dijani Arbanas i Damiru 
Bajsu. Nagradu urednika  natje-
čaja, Darka Sajka, primio je To-
mislav Halužan.

Nadalje, posebno priznanje 

HPO-a za obiđenih 100 kon-
trolnih točaka primio je Zdenko 
Horvat. Zlatne značke dobili su 
Mirjana i Mario Dolovski, Marko 
Petek i Kristijan Horvat (koji je 
primio i srebrnu značku), dok su 
brončane uručene Sanji i Stje-
panu Štefancu,  Arianu, Patri-
ku i Tomislavu Halužan, Tatjani 
Peperko Halužan, Jasni i Damiru 
Ranogajcu, Kristini Kuštelega  i 
Ivanu Đurinu. 

Po broju priznanja primljenih 
u 2017. godini, najbolji su bili HPD 
Zagreb Matica s 29 priznanja, 
HPD željezničar Zagreb s 19, dok 
je PK Ivanec treći sa 17 primljenih 
priznanja.

Planinarska zabava i druže-
nje uz živu glazbu i ples te re-
zanje slavljeničke torte trajalo 
je sve do kasnih noćnih sati.(nn)

U sklopu velikog Božićnog 
koncerta u Ivancu, Ivanečki klub 
kolekcionara je na galeriji sred-
njoškolske sportske dvorane 
javnosti prikazao izložbu „Ra-
zglednice Ivanca i okolice nekad 
i sad“. Kolekcionari su izložbu, 
koju prati i etui s 12 razglednica, 
realizirali uz novčanu potporu 
Grada Ivanca, točnije sredstvima 
kojima se putem javnog natječa-
ja financiraju projekti od interesa 
za grad.

Posjetiteljima su razgled-
nice predstavljene u velikom 
formatu, postavljene u neko-
liko vitrina, a svi zainteresirani 
su ih mogli nabaviti i za vlastite 
potrebe. Specifičnost razgled-
nica jest u tome što su one po-
dijeljene u dva dijela, pri čemu 

jedan dio prikazuje određenu 
lokaciju u prošlosti, dok je u 
drugom dijelu ona prikazana u 
sadašnjosti. 

Na taj način stvoren je pri-
kaz Ivanca nekad i danas. Mnogi 

posjetitelji su ih poštom poslali 
u razna mjesta u zemlji i ino-
zemstvu pa je tako neobična i 
atraktivna razglednica postala 
lijep promotor našega grada.(D. 
Foder)

 Više stotina djece u pratnji 
roditelja, baka i djedova srijedu i 
četvrtak, 6. i 7. prosinca, uživalo 
je u besplatnim crtićima u iva-
nečkome kinu, a onda i u susre-
tu s najdražim dječjim svecem 
– sv. Nikolom koji ih je obišao 
u pauzi između dviju predsta-
va te ih počastio bombonima. 

Maleni su se dobro zaba-
vili, a mnoga dječica kući su 
pošla sa zajedničkom foto-
grafijom sa sv. Nikolom, za 

dugo sjećanje na poseban 
trenutak svoga djetinjstva. 

Inače, četiri besplatne 
projekcije Štrumpfova djeci je 
poklonio Grad Ivanec. Budući 
da su ponuđene ulaznice za 
prve dvije predstave „planu-
le“ u roku 45 minuta pa su 
mnogi klinci ostali uskraćeni 
u uživanju uz omiljeni crtić, 
Grad je „uskočio“ te malenima 
poklonio još dvije dodatne 
besplatne kinoprojekcije.(ljr)

U utorak, 12. prosinca, brojni 
posjetitelji u prostorima ivaneč-
ke OŠ I. K. Sakcinskog prisustvo-
vali su pravoj adventskoj čaro-
liji, izložbi u kojoj im je prikazan 
djelić najčudesnije biblijske priče 
vezan uz Betlehem i sa svim 

onim što duboka simbolika ma-
log galilejskog grada znači svim 
kršćanima. 

Ne bi to bilo ništa čudno da 
nije riječ doista o svojevrsnom 
remek djelu u čijoj su se izradi, uz 
puno volje i truda, angažirali svi: 

učenici, učitelji, roditelji te dje-
latnici škole. Svi su oni dva puna 
mjeseca u siporeksu oblikovali 
dvorce, utvrde, kuće i prolaze. 
A kad je posao bio dovršen, sva 
ta zdanja skupili su i oblikovali 
grad.

Na poziv Vijeća Mjesnog od-
bora Ribić Breg na čelu s pred-
sjednicom Herminom Jelić i ne-
kolicine mještana, u nedjelju, 10. 
prosinca, prezaposleni sv. Nikola 
s malim je zakašnjenjem stigao i 
na Ribić Breg.

Djeca su se za tu prigodu 
dobro pripremila te ga u svo-
je društvo dozvala stihovima i 
pjesmom. A sv. Nikola dječici je 
stigao u pratnji Krampusa. I dok 
im je Krampus podijelio šibe, sv. 
Nikola je, kao i obično, bio široke 
ruke te djeci (41) podijelio pri-
godne poklone.

Sv. Nikoli (po stasu i glasu 
čovjek bi ga lako zamijenio s Ni-
kolom Sedlarom) u osiguranju 
slatkih darova pomogli su ro-
ditelji djece. A što se Krampusa 
tiče, neki tvrde da je u njegovu 
dolasku prste imala gđa Hermi-
na, ali po tom pitanju ništa nije 
sigurno.

Manifestacija je održana u 
kući Marine Hudika koja je rado 
ustupila svoje prostorije za dječ-
je veselje. Za glazbeni ugođaj 
pobrinuo se Leon Grd, učenik 7. 
razreda, koji je pratio mali pje-
vački zbor. 

Na poziv predsjednice Mje-
snog odbora Marine Putar, sv. 
Nikola i Krampus ove su godi-
ne obišli i djecu i mališane iz 
Vuglovca. Sastanak im je prire-
đen kod kapelice, kamo su, sr-
dačno dočekani, nesvakidašnji 
gosti stigli s punim košem da-
rova i zlatnim šibama. Nakon 
kratkog razgovora, sv. Nikola je 
svu okupljenu dječicu obradovao 
slatkim poklonima. 

Doček sv. Nikole prerastao 
je tako u lijepo mjesno društve-
no okupljanje. A kako bi dječji 
pokloni bili što bogatiji, dobro-
voljni prilog izdvojili su i mje-
štani („škrajbica“ u prodavaonici 
uredno se napunila), a „pojačali“ 
su ga i mjesni obrtnici. Nabav-
ljeno je 60 poklona za djecu svih 
uzrasta, od novorođenčadi do 
osnovnoškolaca, a pošto svi 
nisu preuzeli darove, sve preo-

stalo darovano je Udruzi Ivaneč-
ko sunce.

U organizaciji i provedbi ak-
cije uvelike se angažiralo cijelo 
Vijeće MO-a, a druženje na otvo-
renom, uz glazbu, klipiće, kolače, 
sokove i kuhano vino, potrajalo 
je nekoliko sati. 

-Najljepša nagrada za sav 
uložen trud bila nam je radost s 
kojom su klinci dočekali sv. Niko-
lu. Pošto je ovakva manifestacija 
prvi put priređena u Vuglovcu, 
svima će ostati u lijepom sje-
ćanju, u nadi da ćemo ove godi-
ne susret organizirati u novom 
društvenom domu – kazala je M. 
Putar. A svi koji su bili na dočeku 
kažu kako su sv. Nikola i Kram-
pus jako sličili mještanima Ivici 
Putareku i Ivici Lončaru.(ljr)

ADVENTSKA ČAROlIJA Jedinstvena izložba u ivanečkoj OŠ I. Kukuljevića Sakcinskog 

Izgradili Betlehem 
od 420 dvoraca, 
hramova, kuća, 
utvrda…

 ˝ Učenici, učitelji, roditelji i djelatnici škole elemente su 
izrađivali dva mjeseca, a nakon toga od njih je oblikovan 
biblijski grad; začetnica projekta je vjeroučiteljica N. Roginek 

Rezultat je bio impozantan: 
Kao čarolijom, iz davnih biblij-
skih dana pred njihovim je oči-
ma izrastao bijeli grad Betle-
hem, oblikovan od ukupno 420 
elemenata! Stoga i ne čudi da 
je na dan izložbe školsko pred-
vorje bilo krcato oduševljenom 
publikom koja je došla vidjeti 
ovo nesvakidašnje arhitekton-
sko djelo koje je javnosti bilo 
predstavljeno pod nazivom “O, 
Betleme, grade slavni od Boga 
te čuti” zanimljiv popratni pro-
gram. 

Program je svojim nastupom 
uveličao pjevački zbor djelatni-
ka ivanečke Osnovne škole pod 
vodstvom glazbene pedagoginje 
Nade Peček. Zboru je to ujedno 
bio debitantski nastup, za koji je 
nagrađen burnim aplauzom pu-
blike. Kajkavskim stihovima ve-
čer je upotpunio djelatnik škole, 

ujedno i pjesnik, prof. Josip Kraš. 
U solo pjevanju zasjala je Kristi-
na Roginek uz vokalnu pratnju 
Mirjane Kolarić, Klare Čanžar na 
flauti i Jelene Gotal na glasoviru. 
Nastupile su i članice Plesnog 
kluba Ivančica.

Izložbu je otvorio dipl. teolog 
Tihomir Golub, ujedno i turistički 
vodič. U svom kratkom i eduka-
tivnom izlaganju na zanimljiv je 
način s publikom podijelio naj-
zanimljivije informacije o gradu 
Betlehemu.

   Učenicima, učiteljima, rodi-
teljima te svim djelatnicima ško-
le koji su sudjelovali u projektu 
zahvalio je ravnatelj škole prof. 
Damir Jagić, istaknuvši posebnu 
zahvalu organizatorici i „kotaču“ 
cijele izložbe vjeroučiteljici Na-
taši Roginek te Martini Gregur 
županić, koja ju je idejno posta-
vila.(aj, ljr)Sagrađen u zajedništvu učenika, učitelja, roditelja – bijeli Betlehem

U prepunom predvorju program za pamćenje priredili su djelatnici i učenici OŠ Ivanec
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PlANINARSKA NOĆ PK Ivanec

Nagrade za 
najbolje 
fotografije 
Gotiću, 
Vitezu i 
Novaku

NIKOlINJE Prvi put u MO Vuglovec

Sv. Nikola 
pohodio male 
Vuglovčane

 ˝ U organizaciji i provedbi 
akcije uvelike se angažiralo 
cijelo Vijeće MO-a na čelu 
s predsjednicom M. Putar Najljepša nagrada – dječja 

radost u susretu sa sv. 
Nikolom; bude li sve teklo po 
planu, ove godine doček u 
novom društvenom domu
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SV. NIKOlA U IVANCU

Veselo u društvu sa sv. Nikolom

 
Dobro raspoloženje na kinoprojekcijama Štrumpfova

Veseli susret sa sv. Nikolom

 ˝ Na Planinarskoj noći 
uručena su i priznanja 
te zlatne, srebrne i 
brončane značke Hrvatske 
planinarske obilaznice

Proglašenje najboljih 
fotografskih ostvarenja i 
planinarskih uspjeha
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RIBIĆ BREG

Sv. Nikola i Krampus 
na Ribić Bregu
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Grupni portret malenih Ribićbrežana sa sv. Nikolom i 
Krampusom

NJEGOVANJE BAŠTINE Sjećanje na ivanečku rudarsku povijest

Deseta 
obljetnica 
Ivanečkih 
rudarskih 
dana

Na domjenku su posjetitelji mogli kušati rudarska i 
druga izvorna jela ivanečkoga kraja

Misu u povodu proslave sv. Barbare, zaštitnice rudara, predvodio je župnik vlč. Z. Gložinić

 ˝ Jubilej je obilježen 
okupljanjem članova 
povijesnih postrojbi iz 
triju županija, rudarskom 
misom te domjenkom 
s ponudom tradicijskih 
jela ivanečkoga kraja

IVANEČKI 
KlUB KOlEK-
CIONARA

„Razglednice Ivanca 
i okolice nekad i sad“
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Članica Karate kluba Ivanec 
Petra Brlečić na prvenstvu Hr-
vatske u borbama za sve juni-
orske kategorije održanom u 
Čavlama osvojila je brončanu 
medalju u kategoriji +59 kg. Pe-
tra je uvjerljivo pobijedila protiv-
nice u prva dva kola, ali je u po-
lufinalu izgubila meč od Sadee  
Bećirović, koja kasnije u finalu 
osvojila zlato. 

Košarkaši Ivančice nakon 
dvotjedne pauze nastale zbog 
naknadno promijenjenog siste-
ma natjecanja u kojemu se pr-
venstvena sezona 2017./2018. 
ipak neće igrati trokružno, već 
dvokružno kao i prethodne godi-
ne (i to odlukom svih navedenih 
momčadi u ligi), odigrali su uta-
kmice 7. kola 2. košarkaške lige 
Sjever, ujedno i posljednjeg kola 
jesenskog dijela prvenstva. 

Momčad Ivančice je u go-
stima svladala Koprivnicu sa 
66:63. Najefikasniji igrač bio je 

Luka Putar s 23 koša (uz 2 trice), 
a slijede Filip Rožman s 15 (tako-
đer s 2 trice), Kruno Smontara s 
10 te Josip Putarek s 9 koševa. 
Naslov jesenskog prvaka lige 
osvojilo je Međimurje iz Čakovca 
sa 14 osvojenih bodova, dok se 
Ivančica nalazi na trećem mjestu 
prvenstvene tablice s 11 bodo-
va, koliko ima i četvrtoplasirani 
Radnik iz Križevaca.

Nastavak prvenstva slijedi 
27. siječnja, kada Ivančica odlazi 
u Virje i igra utakmicu s Podrav-
cem II.(nn)

Utakmicom 11. kola, u kojoj 
je od varaždinskog željezniča-
ra poražen s 0:8, Kuglački klub 
Ivančica završio je s jesenskim 
dijelom natjecanja u prvenstve-
noj sezoni 2017./2018. u 3. hrvat-
skoj kuglačkoj ligi Sjever-zona 
Varaždin. Prethodno je poražen 
i u 10. kolu od željezničara iz Ko-
privnice s 1:7, u 9. kolu od Grani-
čara iz Đurđevca s 0:8 te u 8. kolu 
od Prosvjetara iz Čakovca s 2:6.

Najbolji rezultat u jesenskom 
dijelu prvenstva postigao Josip 
Rogina s 552 srušena čunja u 
utakmici s Prosvjetarom.

Jesenski dio prvenstva Ivan-
čica završava na posljednjem 
mjestu prvenstvene tablice,  bez 
osvojenog boda. Nastavak na-
tjecanja slijedi 12. siječnja, kada 
je Ivančica domaćin MIV-u na 
kuglani u Varaždinu.(nn)

 

Jesenski dio prvenstva u 2. 
NOL Centar članice žOK-a Ivanec 
završile su vrlo dobrim plasma-
nom na trećem mjestu prven-
stvene ljestvice s osvojenih 15 
bodova. Zadnju utakmicu prije 
zimske pauze odigrale su s Ne-
delišćem i porazile svoje protiv-
nice iz Međimurja rezultatom 3:1 
u setovima. Nastavak prvenstva 
slijedi 27. siječnja, kada je Ivanec 
domaćin Štrigovi.

Evo i rezultata prethodnih 
kola. U utakmici 6. kola Ivančan-
ke su poražene s 2:3 u setovima 
od Kaštela iz Pribislavca, da bi 
potom u 7. kolu svladale ekipu 
Brcko iz Brckovljana s 3:0. U 8. 
kolu ponovno poraz, ovoga puta 
od Kitra Varaždin II s 2:3 u seto-
vima. U rezultatski neizvjesnoj 
utakmici ivanečke je odbojkašice 
u četvrtom setu samo 7 poena 
dijelilo do slavlja, ali veliki pri-
tisak je učinio svoje, a pomalo i 
Fortuna, koja ovoga puta nije bila 
na strani Ivančanki.(nn)

U povodu Međunarodnog 
dana planina, Planinarski klub 
Ivanec organizirao je pohod Iva-
nečkom planinarskom obilazni-
com. Odaziv je bio odličan – na 
pohodu se okupilo više od 200 
planinara i izletnika iz dvadese-
tak planinarskih društava iz Ma-
đarske, Slovenije i Hrvatske.  

Uz domaćina, članove PK Iva-
nec i klupske mladeži, najbrojniji 
su bili planinari iz PD-a MIV Va-
raždin sa 16 članova, PD-a Bilo 
Koprivnica s 12 članova, a slijede 
gosti HPD-a Belecgrad, Sport-
sko rekreativne udruge Zagorje 
iz Zaboka, PD-a Ludbreg, zatim, 

planinari PD-a Lendava iz Slove-
nije, PD-a Extrem iz Čakovca te iz 
Preloga, Lobora, HPD-a Ivančica 

Ivanec i planinarskih društava 
Naftaplin, željezničar i Croatia 
Airlines Zagreb i HPD-a Zaprešić. 

Pohod je započeo kod prve 
kontrolne točke kod crkve u 
Ivancu, gdje je riječi dobrodošlice 

ŽUPANIJSKI RUKOMETNI KUP 
Poraz u finalu od 
Premijer ligaša 
Varaždina 1930

Rukometna momčad Ivančice, drugoplasirana 
momčad 2. HRL Sjever, poražena je od Varaždina 1930, 
Premijer ligaša iz Varaždina, s 24:37 u finalnoj utakmi-
ci županijskog rukometnog kupa Varaždin. Utakmica je 
odigrana u dvorani Srednje škole Ivanec pred oko 300 
gledatelja. U momčadi su najefikasniji bili Zoran Vidoni 
sa 7 i Marko Maloić s 5 golova. Unatoč porazu, treba na-
pomenuti da je momčad Ivančice uspjela izboriti finale 
nakon višegodišnjeg  neigranja u završnici žRK-a.

Pobjedniku kupa pehar je predao Krešimir Čop, pred-
sjednik RS Varaždinske županije i stručni tajnik HOO-a.
(nn)

UDRUGA TJElE-
SNIH INVAlIDA 
Jurica 
Putarek 
najbolji u 
stolnom 
tenisu

   U nastavku sportskih iga-
ra Udruge tjelesnih invalida ILO 
Ivanec u povodu Međunarod-
nog dana osoba s invaliditetom, 
održano je natjecanje u stolnom 
tenisu. U konkurenciji 8 igrača, 
gdje se igralo sistemom svatko 
sa svakim, a svaka je pobjeda 
donosila tri boda, naslov prvaka 
osvojio je Jurica Putarek. Drugo 
mjesto i srebrna medalja pripala 
je Zlatku Pintariću, dok je treće 
mjesto osvojio Ivan Bregović.

   Održan je i 7. otvoreni turnir 
u belotu na kojemu je nastupi-
lo 15 parova iz Ivanca i okolice. 
Prvo mjesto osvojio je par Mate-
ja i Petar Ježidžić, drugi su Miro 
Mateša i Petar Krašek, a treći 
Slavko Buhinjak i Josip Podsečki. 
Tri najbolja kartaška para primila 
su diplome i simbolične nagrade 
organizatora.(nn)

STRElJAČKI KlUB 
JEDINSTVO 

Jedinstvo i 
Petrinjak prvi

U nastavku natjecanja Lige 
Varaždinske županije u gađanju 
zračnom puškom, ekipa Sportsko-
streljačkog kluba Jedinstvo Ivanec 
nastavlja ostvarivati dobre rezul-
tate. Najbolji klupski strijelac To-
mislav Petrinjak u 2. je kolu s 337 
krugova osvojio drugo, a u 3. kolu 
s 335 krugova treće mjesto, što 
mu je u ukupnom poretku donijelo 
vodeći plasman s 1010 krugova. I 
u ekipnoj konkurenciji Jedinstvo i 
dalje vodi na prvenstvenoj tablici 
sa 2966 krugova ispred SD „HT“ 
Varaždin. Do kraja lige preostalo 
je još pet kola, a s obzirom na do-
sadašnje rezultate, i u nastavku 
natjecanja s pravom se očekuju 
jednaki uspjesi i u pojedinačnom i 
u ekipnom poretku.(nn)

SREDNJOŠKOlSKI ŽENSKI RUKOMETNI KlUB 
Sarina rekordna 23 gola Pitomači
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KARATE KlUB 
IVANEC
P. Brlečić 
bronca na 
državnom 
prvenstvu

KUGlAČKI KlUB 
IVANČICA 

Najbolji 
Rogina s 552 
srušena 
čunja
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IĆKOŠARKAŠKI KlUB IVANČICA 

KK Ivančici treće mjesto u 
jesenskom dijelu prvenstva

Ivanečki košarkaši odlični u jesenskom dijelu prvenstva

FO
TO

: D
. G

EČ
EK

ŽENSKI ODBOJKAŠ-
KI KlUB IVANEC Ivanečke odbojkašice treće

RUKOMETNI KlUB IVANČICA Nakon jesenskog dijela prvenstva

Ivančica pri vrhu 
prvenstvene 
ljestvice

 ˝ Nakon pauze u siječnju, drugi dio prvenstva započinje 
3. veljače, kada Ivančicu čeka susret s ekipom Dugog Sela

Rukometaši Ivančice pora-
ženi su od momčadi Čakovca s 
26:29 u utakmici 12. kola 2. HRL 
Sjever. Bio je to neočekivan po-
raz ivanečke momčadi u vrućoj 
dvorani u Čakovcu, gdje je po-
bjednik odlučen 15 minuta prije 
završetka utakmice. U momčadi 
Ivančice najefikasniji igrač bio je 
Matej Šagij s 9 golova.

Uslijedila je zatim pobjeda 
nad Zagoricom iz Velike Gorice 
s 29:23 u utakmici posljednjeg, 
13. kola jesenskog dijela prven-
stva, odigranoj u dvorani SŠ Iva-
nec pred 200 gledatelja. Nakon 
rezultatski izjednačenog većeg 
dijela utakmice, sve do 50. minu-
te i rezultata 22:22, domaćin je 
preko Šagija zabio za vodstvo od 

23:22, a zatim je domaći vratar 
Geci obranio sedmerac gostuju-
ćem igraču. Precizan u kontri bio 
je Zoran Vidoni i domaćin je imao 

vodstvo od dva gola prednosti, 
24:22, što su bili i ključni mo-
menti ove uzbudljive i rezultatski 
neizvjesne  utakmice.

U samom finišu najprije je 
najiskusniji, Vedran Huđ, u 54. 
minuti povećao prednost Ivanči-
ce na +3, potom je Marko Maloić 
postigao dva uzastopna gola za 
27:22, što je nagovijestilo mirniji 
finiš i devetu pobjedu u prven-
stvu.

Nakon jesenskog dijela pr-
venstva Ivančica se nalazi na 
drugom mjestu tablice s 20 bo-
dova, koliko ima i trećeplasira-
na momčad ZG Dubrava, dok je 
jesenski naslov pripao momčadi 
Preloga s 21 bodom. Drugi dio 
prvenstva započinje 3. veljače, 
kada Ivančica u 14. kolu odlazi na 
gostovanje u Dugo Selo, gdje igra 
utakmicu s istoimenom momča-
di.(nn)
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Nakon jesenskog dijela prvenstva, Ivančica za 
vodećim Prelogom zaostaje za samo jedan bod

Članice Plesnog kluba Ivančice svoju 
su radnu i natjecateljsku 2017. godinu 
završile na najljepši način – medaljama na 
inozemnim i tuzemnim natjecanjima kojima 
su dodatno obogatile svoje kolekcije. Među 
njima su i medalje koje su nedavno osvojile 
na međunarodnom plesnom natjecanju 
Dance Fest u Novom Sadu u kategoriji Senior 
Open Group. Koreografiju Everybody’s Got To 

Learn Sometimes osmislila je Helena Galić. 
U konkurenciji je bilo više od 50 plesnih 

klubova iz Rumunjske, Makedonije, Slovenije, 
Srbije, Bugarske, Slovačke, Mađarske, Šved-
ske, BiH, Hrvatske, čak i Južne Afrike. Unatoč 
tako velikoj konkurenciji, ivanečke plesačice 
(H. Galić, Ana-Marija Strmečki, Marina Mar-
tinčević, Martina Osmanović, Lea Canjuga, 
Korina Šincek, Paula Svetec i Nika Druško) 

vratile su se kući s brončanim medaljama. 
Jedna grupa kadetkinja te dvije grupe juni-

orki Plesnog kluba Ivančica sudjelovale su i na 
velikom plesnom natjecanju Varaždin Open 
održanom u Lumini centru u Varaždinu. Ka-
detkinje su svojom koreografijom Titanic, koju 
je osmislila voditeljica M. Martinčević,  osvoji-
le drugo mjesto u svom uzrastu kadeta. 

U ukupnom poretku uzrasta juniorki, iva-
nečke grupe osvojile su prvo i drugo mjesto, 
a na kraju su bile izabrane u top tri koreogra-
fije natjecanja, gdje su zauzele 2. i 3. mjesto. 
Treniraju ih A. M. Strmečki i N. Druško.

Rukometašice SžRK Ivanec su u 
posljednja dva kola jesenskog dijela 
prvenstvene sezone 2017./2018. u 3. 
HRL Sjever ostvarile dvije pobjede, 
što im je u prvom dijelu prvenstva 
donijelo visoko drugo mjesto na pr-
venstvenoj tablici s 12 osvojenih bo-
dova. Samo za bod „tanje“ su od eki-
pe Garešnice, koja je osvojila naslov 
jesenskog prvaka lige. 

Ivanečke rukometašice su u 8. 
kolu pobijedile Bjelovar s 27:25, i to 
uz sjajnu igru Sare Rogina koja je po-
stigla 16 golova, od kojih 6 iz sedme-
raca. Uslijedila je zatim utakmica u 

dvorani Srednje škole Ivanec i uvjer-
ljiva pobjeda nad ekipom Pitomače 2 
sa čak 17 golova razlike, 49:22. Odlič-
nu partiju ponovno je odigrala S. Ro-
gina, postigavši rekordna 23 gola te 
time pokazala da joj je sadašnji rang 
natjecanja prenizak.

Prvoligaš KOKA iz Varaždina po-
kazao je interes nju, ali čini se da je 
došlo do određenih nesuglasica. No, 
nikako ne bi bilo dobro da bilo koje 
okolnosti uspore daljnje napredo-
vanje ove nadarene igračice, inače 
učenice 3. razreda Ekonomske škole 
u Ivancu.(nn)

PlANINARSKI KlUB IVANEC 

200 planinara i izletnika na 
Ivanečkoj planinarskoj obilaznici

 ˝ Na pohodu su se okupili predstavnici dvadesetak PD-ova, a sudjelovanjem 
planinara iz Mađarske i Slovenije planinarsko okupljanje dobilo je međunarodni karakter FO
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Pješačenje 
Ivanečkom 

planinarskom 
obilaznicom 

pod snježnim 
pokrivačem

ŽOK je porazio Nedelišće s 3:1 u setovima

Odbojkašice 
2004. vodeće 
u ligi male 
odbojke

U  Ligi male odbojke Varaž-
dinske i Međimurske županije 
za igračice 2004. - 2005. godišta 
odigrana su nova 4 kola. Ekipa 
Ivanec 1 ostvarila je tri pobjede 
– nad Ludbregom, pekleničkim 
Plavima i Ivanec 2 s 3:0 u setovi-
ma. Izgubila je od Kaštela iz Pri-
bislavca s 1:2 u setovima.

   Ivanec 2 izborio je dvije  po-
bjede, nad Plavima i Lepoglavom 
s 2:0, a izgubio je od Ludbrega, 
Kaštela i Ivanca 1 s 0:3. U Ligi 
male odbojke se, nakon odi-
granih 14 utakmica, na prvom 
mjestu nalazi žOK Ivanec 1 s 36 
bodova i samo jednim porazom. 
Iduće natjecanje slijedi 21. siječ-
nja u sportskoj dvorani OŠ Iva-
nec.(nn)

Ivanec 2 vodeći na tablici 3. NOl
Dvije ženske ekipe, Ivanec 2 i 3, natječu se u 3. NOL skupine Sje-

ver. Ekipa Ivanec 2 pobijedila je Kaštel 2 s 3:1 u setovima, potom je 
u Ivancu porazila Vinicu s 3:0, a onda, jednakim rezultatom, i Plave 
iz Peklenice. Ova je ekipa na prvom mjestu prvenstvene tablice s 24 
osvojena boda i utakmicom manje.

   A ekipa Ivanec 3 je u utakmici 7. kola u Varaždinu pobijedila Kitro 
Varaždin 4 s 3:2 u setovima i tako izborila svoju prvu prvenstvenu po-
bjedu. No, odmah zatim zaredala su dva uzastopna poraza, od Plavih 
iz Peklenice i od Totovca, oba s 0:3, a sve to skupa Ivancu 3 je donijelo 
plasman na 10. mjesto prvenstvene tablice.(nn)

PlESNI KlUB IVANČICA Sjajan kraj natjecateljske 2017. 

svima okupljenima uputio Tomi-
slav Friščić, predsjednik Plani-
narskog kluba Ivanec. U pratnji 
vodiča, izletnici su potom krenuli 
u obilazak trase IPO-a. U Izleti-
štu i skijalištu Jarki u Prigorcu bio 
je organiziran zajednički ručak 
za sve sudionike pohoda kao i 
druženje uz živu glazbu i ples do 
poslijepodnevnih sati.

Pohodom Ivanečkom plani-
narskom obilaznicom na najljep-
ši se način popularizira planinski 
turizam na Ivančici te promiču 
vrijednosti sportske rekreacije i 
uživanje u prirodnim ljepotama 
najviše zagorske gore. (nn)

Medalje u N. Sadu i Varaždinu

 ˝ Juniorke su na natjecanju u varaždinskom Luminiju osvojile 
prva dva mjesta, a njihove koreografije izabrane su u top tri
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Mlađe ekipe  
Ekipa 2006. vodeća na tablici

Rukometna momčad Ivančice godište 2006. i mlađe, odigrala je 
u dvorani SŠ Ivanec dvije prvenstvene utakmice 1. HRL Sjever, dje-
čaci B i u obje izborila pobjedu – nad Marofom s uvjerljivih 24:8, a 
onda i nad Čazmom sa 16:8. Najefikasniji igrači bili su Vito Škorak 
sa 7 i Dan Lepoglavec sa 6 postignutih golova. Trener momčadi je 
Marko Gotal.

Momčad Ivančice godište 2002. i mlađe, u sportskoj dvorani 
Ludbreg odigrala je dvije utakmice 4. kruga. U obje je poražena i to 
od domaćina, ekipe Ludbrega, s 12:31, a onda i od Koprivnice H 18 s 
27:30. U ekipi Ivančice najprecizniji je bio Leon Grahek s 14 golova, 
dok je Miha Krtanjek postigao 12 pogodaka.(nn)



20 1. I. 2018.IVANEČKE novine

Izdavač novina: 
Grad Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b, 
t  404-870 (042)
w www.ivanec.hr
ivanecke-novine@ivanec.hr

ISSN 1847-6201 ISSN 1847-621X

IVANEČKE novine GODINA XI.     BROJ 105.
        siječanj  2018.

na licu mjesta

Naklada: 4700 primjeraka

Uređivački odbor: Milorad Batinić, Lidija Kozina, Branko Putarek, 
Marina Držaić, Stanko Rožman, Maja Darabuš
Suradnici: Nikola Nišević, Ana Jagetić
Fotografije: Branko Težak, Zoran Stanko, Nikola Nišević, Dražen 
Geček, arhivi suradnika
Glavna urednica: Ljiljana Risek
Tisak: Kerschoffset d.o.o., Zagreb
www.ivanec.hr, ivanecke-novine@ivanec.hr

Kolona motoriziranih 
djedova i prelijepih mrazi-
ca iz ivanečkog Motoklu-
ba Jal na sam je Badnjak 
ponovno razveselila velik 
broj malih i velikih Ivan-
čana koji su ih dočekali 
na gradskoj špici. Dobro 
raspoloženi motorizirani 
mrazovi i mrazice i ovo-
ga su puta uz puno buke i 
dima na svojoj oktanskoj 

„ergeli“ ponovno dojahali u 
centar grada te tu klincima 
podijelili slatke paketiće. 

Maleni su jedva doče-
kali da sjednu na moćne 
motocikle, da razgledaju 
čudo tehnike i brzine na 
dva kotača te da kliknu koji 
„selfie“ s motomrazom. I 
dok su ushićeni klinci obi-
lazili motopark i razmje-
njivali „stručne“ dojmove, 

stariji su kraće druženje s 
motodjedovima nastavili 
iz kuhano vino. A u skla-
du s dugom tradicijom, 
djedovsko sijelo potom je 
nastavljeno u kultnoj iva-
nečkoj Bazi Dvojka.

Ni Grad Ivanec nije 
iznevjerio tradiciju - finan-
cirao je nabavu 350 pake-
tića kojim su motomrazovi 
nadarili djecu.(ljr)

GOROPADNA 2017.  Umjesto lijepog dočeka Nove godine na gradskoj špici

Snažan vjetar 
odnio i razbio tonu 
tešku krovnu 
konstrukciju bine

 ˝ Sretna je okolnost što uslijed strahovitog 
udara nitko nije stradao; šteta je velika jer je dio 
konstrukcije posve razbijen ili savijen

   Klimatski goropadna 2017. 
godina svojoj je zloj ćudi osta-
la vjerna, doslovce, do samoga 
kraja te upropastila tradici-
onalni doček Nove godine na 
gradskoj špici, gdje je sve bilo 
spremno za program kojim je 
trebalo biti ispraćeno Staro i 
dočekano Novo ljeto.  Međutim, 
vjetar čija se jačina u novogo-
dišnjoj noći neprestano poja-
čavala u jednom je trenutku 
zapuhao takvom snagom da 
je podigao cijelu binu od 60 

m2 (iako je u tom trenutku bila 
spuštena) te odnio krov s kom-
pletnom metalnom konstruk-
cijom težak oko tonu i njime 
žestoko udario u Mipcroovu 
zgradu. Samo pukom srećom 
nitko nije stradao. 

Šteta je velika jer je dio 
konstrukcije savijen i razbi-
jen, oštećen je i dio električnih 
kablova, a šteta je nastala i na 
privatnim poslovnim prostori-
ma u zgradi. Na poziv komunal-
nog redara i Ivkoma, na teren je 

odmah izašlo desetak članova 
DVD-a Ivanec te  s radnicima 
Ivkoma uklonilo konstrukciju. 
Grad Ivanec svima upućuje javnu 
zahvalu na brzoj i učinkovitoj in-
tervenciji. 

Sve to onemogućilo je odr-
žavanje planiranog programa 
pa je Grad u putem svoje web i 
Facebook stranice otkazao odr-
žavanje novogodišnje proslave. 
Kasniji komentari pojedinih čita-
telja o tome da je Grad „odgodio“ 
proslavu (jasno je navedeno da 

je doček otkazan, a ne odgođen), 
obično je podmetanje zlona-
mjernih komentatora gradskih 
zbivanja.

Zbog upozorenja mjerodav-
nih službi da se vatromet ne 
smije održati ukoliko vjetar puše 
brzinom većom od 40 km/h, 
zbog požarne opasnosti u novo-
godišnjoj je noći izostao i tradici-
onalni vatromet, a time i veselje 
kojim dočekujemo Novu godinu 
kao simbol boljeg, uspješnijeg, 
radosnijeg. 

A upravo to i jest ono što 
je gradonačelnik M. Batinić u 
prvim trenucima Novoga ljeta 
planirao zaželjeti svim našim 
građanima. Dakle, neka 2018. 
godine svima bude ljepša, zdra-
vija, zadovoljnija i sretnija. A 
klimatske promjene i njihove 
posljedice su, na žalost, nešto 
s čime smo se tek počeli suo-
čavati i što će vjerojatno postati 
jedan od novih, globalnih pro-
blema s kojim će se boriti gene-
racije 21. stoljeća.
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Uslijed snažnog udara vjetra, krovna konstrukcija 
bine odbačena je na Mipcroovu zgradu

 Umjesto lijepog dočeka Nove godine – havarija na gradskoj špici

MOTOMRAZOVI Stari božićni gosti ponovno obradovali djecu i mališane 

Motomrazovi darivali djecu na špici  ˝ Grad Ivanec djedovima je 
pomogao u nabavi 350 slatkih 
poklon vrećica za djecu

Muzej planinarstva Ivanec u 
subotu se, 27. siječnja, prvi put 
pridružuje nacionalnoj manife-
staciji Noć muzeja te poziva sve 
građane da se odazovu izložbi i 
programu koji te večeri priprema 
u suradnji s HPD-om Ivančica. 
Riječ je o planinarskoj izložbi ko-
jom HPD ujedno kreće u susret 
svom visokom jubileju, obilježa-
vanju 120. godišnjice rada i or-
ganizirane planinarske tradicije, 
a koja će kulminirati središnjom 
proslavom u lipnju, kada će, 
među ostalim, Ivanec biti doma-
ćin Dana hrvatskih planinara.

Grad Ivanec i ivanečki mu-
zej ovogodišnje će planinarske 
jubileje pratiti novčano i logi-
stički pa su tako i prvu ivanečku 
Noć muzeja posvetili ovoj temi. 
Izložba s pratećim programom 
i drugim sadržajima počet će u 
20 sati.(ljr)

MUZEJ PlANINARSTVA 27. siječnja
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Noć muzeja prvi put u 
Muzeju planinarstva Ivanec


